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Glavni in odgovorni urednik
mag. Franci Kotnik

(MŠ)

Zgodovina se ponavlja?
Pisalo se je leto 2007, ko smo v Nazarjah v 

sklopu prvega Lesarskega praznika organizira-
li prvo razvojno konferenco lesarjev Slovenije z 
ambicijo, da bi kraj, ki je bil do začetka devetde-
setih let prejšnjega stoletja eden izmed najmoč-
nejših lesnopredelovalnih centrov na Sloven-
skem, postal kraj vsakoletnega srečevanja le-
sno-gozdarske stroke.

Osrednji gost konference je bil takratni mini-
ster za okolje in prostor Janez Podobnik, ki je pri-
šel s krepko zamudo in potem na razočaranje 
večine udeležencev govoril predvsem o tem, ka-
kšna neizkoriščena priložnost so naši gozdovi 
za pridobivanje biomase. Lesarji so že takrat po-
udarjali, da mora biti les prvenstveno surovina 
za izdelavo produktov s čim višjo dodano vre-
dnostjo, samo odpadki, ki nastanejo v tem pro-
cesu, in povsem nekakovosten ter zato neupo-
raben les pa so lahko surovina za proizvodnjo 
energentov iz biomase.

Od takrat se je marsikaj spremenilo. Sloven-
ska lesnopredelovalna industrija je nadaljeva-
la svoj prosti pad in je morda končno dosegla 
dno krize, država pa je potrebovala kar nekaj 
let, da je dojela bistvo zgornjega sporočila in 
prepoznala lesno predelavo kot eno izmed ra-
zvojnih priložnosti. Ne glede na to lahko še ve-
dno zgroženi opazujemo, kako do vrha nalože-
ni tovornjaki vsakodnevno odvažajo neprede-
lan les iz naše doline (pa samo iz naše) čez 
mejo. Kot da smo se vrnili v čas pred letom 
1930, ko je bila v Nazarjah postavljena zabo-
jarna – za takratne razmere sodoben industrij-

ski obrat za predelavo lesa, od koder so izdelki 
masovno potovali na tuje trge.

V letu 2016 se iztečejo veljavne koncesijske 
pogodbe za izkoriščanje državnih gozdov, ki jih 
je država podpisala s 17 gozdnimi gospodarstvi, 
ki so se medtem iz družbenih preoblikovala v za-
sebna podjetja. Ta podjetja v državnih gozdovih 
sekajo les in ga prodajajo naprej. Za vsak kubi- 
čni meter lesa državi plačajo koncesijo, z dobičk-
om, ki ga ustvarijo, pa skrbijo za upravljanje goz-
da in delovanje svojega podjetja. Sistem načelo-
ma funkcionira, ima pa to napako, da je koncesij-
ska dajatev, ki jo dobi država, v primerjavi s pro-
dajno ceno lesa mizerno nizka. Prav zato že več 
let potekajo polemike, kako naj bi bilo to področje 
urejeno po letu 2016. Po zadnjem predlogu vlade 
naj bi ustanovili podjetje Slovenski državni gozdo-
vi, katerega naloga bo gospodarjenje z gozdovi v 
državni lasti, torej oddaja sečnje, spravilo, izgra-
dnja gozdne infrastrukture, prodaja lesa in nakup 
ter prodaja gozdnih zemljišč.

V tokratni temi tedna pišemo o nedavni reso-
luciji Evropskega parlamenta, ki govori o strate-
ški usmeritvi EU k izrabi lesne biomase kot naj-
pomembnejšega obnovljivega vira energije. 
Mar to pomeni, da se vračamo nazaj in da se 
zgodovina (spet) ponavlja?
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Naša anketa
Je biomasa dovolj izkoriščena?

Evropski poslanci so v aprilu sprejeli resolucijo o novi gozdarski 
strategiji EU, ki jo je podprl tudi slovenski predstavnik Franc Bogo-
vič. Pri tem je zapisal: »Zelo pozdravljam strateško usmeritev EU k 
izrabi lesne biomase kot najpomembnejšega vira obnovljivega vira 
energije, ki predstavlja izjemen potencial tako za EU kot za Sloveni-
jo. Pri tem imam v mislih predvsem vzpostavitev lesnih centrov po 
posameznih regijah v Sloveniji, kjer so določeni premiki že bili stor-
jeni, a vendar je rezerv za prihodnjo večjo izrabo lesne biomase še 
ogromno.« Menijo tako tudi Zgornjesavinjčani?

Denis Hren, Kokarje
Biomasa je sicer pomembna, ni pa najpo-

membnejši vir obnovljivih virov energije. Sonce se 
mi zdi pomembnejše, a ga slabo izkoriščamo. Ali 
je odpadni les po žledolomu dobro izkoriščen, tež-
ko rečem, nisem strokovnjak na tem področju, za-
to tudi zavoda za gozdove ne morem ocenjevati. 
Sami smo tudi imeli v svojem gozdu nekaj male-

ga škode, a smo jo uspeli sanirati. 

Stanka Matek, Ljubno ob Savinji
Sama po gozdu zelo malo hodim in težko re-

čem, ali je vsa škoda po žledolomu sanirana in 
odpadni les spravljen. Vsaj kolikor lahko od do-
ma vidim proti Černivcu, se mi zdi, da je zavod za 
gozdove dobro poskrbel za ureditev. 

Alfonz Zupančič, Spodnje Kraše
Biomasa v naši dolini je zelo slabo izkoriščena. 

Morali bi jo bolj izkoriščati tako, da bi država lju-
dem z različnimi subvencijami omogočila uredi-
tev kurjenja na biomaso in nakup tovrstnih peči. 
Lesa po žledolomu je še veliko neizkoriščenega 
in propada v gozdovih. Zavod za gozdove se sicer 
trudi po svojih močeh, a pogosto naleti na ovire.

Rudi Krsnik, Spodnje Pobrežje
Sam sem že vse življenje povezan z lesom in 

gozdom. Zelo rad gobarim in veliko časa preživim 
v gozdu. Pri tem opažam, da je lesna biomasa ze-
lo slabo izkoriščena, po gozdovih je je še na pre-
tek. Nekateri gospodarji so po žledolomu lepo oči-
stili odpadni les, drugi pa so ga še vedno pustili v 
gozdu. Do lanskega žledoloma so bili gozdovi ze-

lo urejeni. Tudi sedaj se zavod za gozdove zelo trudi in opozarja, a pri ta-
kih razsežnostih težko delajo. Mislim, da bodo rabili še kakšno leto, da bo 
gozd urejen kot pred lansko naravno nesrečo. 

Anita Komar, Prihova
Mislim, da bi morali bolje izkoristiti biomaso, če 

jo že imamo. Zavod za gozdove kar dobro opra-
vlja svoje delo. Kar se tiče poškodovanega lesa iz 
gozdov pa menim, da ni še povsod pospravljen. 
Tudi pri nas smo imeli kar veliko podrtega drevja, 
vendar smo ga sami spravili.

Pripravila in fotografirala Marija Šukalo

RESOLUCIJA O NOVI GOZDARSKI STRATEGIJI EU

Gozdarstvo ima ogromen potencial, pa ga 
znamo izkoristiti?

Evropski parlament je konec aprila 
sprejel resolucijo o novi gozdarski stra-
tegiji, s katero želi doseči boljše upra-
vljanje za nova delovna mesta na pode-
želju. Resolucija, ki so jo poslanci spre-
jeli s 566 glasovi podpore proti 66 in 45 
vzdržanimi glasovi, poudarja, da se mo-
ra sprejeta strategija osredotočiti na traj-
nostno ravnanje z gozdovi. Ob tem priča-
kujejo več spodbude učinkoviti rabi suro-
vin in konkurenčnost povezanih industrij-
skih panog, ki bi ustvarila nova delovna 
mesta.

UPRAVLJANJE GOZDOV OSTAJA V 
PRISTOJNOSTI DRŽAV ČLANIC

Kot je lahko prebrati v sporočilu za javnost iz 
plenarnega zasedanja Evropskega parlamen-
ta, poslanci podpirajo namero Evropske komi-
sije, da skupaj z državami članicami in zainte-
resiranimi stranmi pripravi ambiciozne, objek-
tivne in dokazljive merila in kazalnike za traj-

Na lanskem dnevu podjetja Biomasa so si obiskovalci lahko ogledali nove kotle in predhodnico 
moderne kogeneracije na lesni plin. (Foto: Štefka Sem)

nostno gospodarjenje z gozdovi. Ob tem po-
udarjajo, da mora izvajanje konkretnih ukre-
pov ostati v pristojnosti držav članic, potrebno 
je spoštovati regionalnost in lokalnost sektorja. 

EU bo skrbela le za usklajevanje skupnih poli-
tik, ki so povezane z gozdarstvom. 

Ker ima gozdarstvo ogromen potencial za 
ustvarjanje delovnih mest in rasti, so v komisiji 
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prepričani, da mora nova strategi-
ja spodbujati trajnostno rabo lesa 
in drugih gozdnih surovin brez do-
datnih birokratskih ovir za lastnike 
gozdov in ta sektor.

ENERGETIKA IN BOJ PROTI 
PODNEBNIM SPREMEMBAM
Resolucijo je podprl tudi evrop-

ski poslanec Franc Bogovič. Med 
poslanci je tekla beseda še o tem, 
da povpraševanje po energiji nara-
šča, zato bi po njihovem prepriča-
nju morali imeti gozdovi pomemb-
nejšo vlogo v prihodnji mešanici 
energetskih virov EU. 

Strateško usmeritev EU k izra-
bi lesne biomase kot najpomemb-
nejšega obnovljivega vira energije 
je Bogovič pozdravil, saj po njego-
vem mnenju predstavlja izjemen 
potencial tako za EU kot za Sloveni-
jo. Gozdna biomasa je namreč že 
sedaj najpomembnejši vir obnovlji-
ve energije v EU, cilj pa je, da do le-
ta 2020 predstavlja najmanj 42 od 

no vzpodbuditi ta podjetja, ki že ob-
stajajo, da bodo delovala kot neka-
kšen center. Kot pravi, ni nujno, da 
na takšne centre gledamo kot na 
enoten prostor, ampak lahko ob-
stajajo v okviru kooperacije med 
par podjetji na razdalji od 20 do 25 
kilometrov.

»Na lastnem primeru lahko po-
vem, da takšen lesni center pri nas 
deluje že od leta 1990. Naše pod-
jetje ima zaposlenih 25 ljudi, v pod-
jetjih, s katerimi sodelujemo, je za-
poslenih še okoli 35 ljudi. In deluje-
mo od žage pa do končnega kup-
ca v Nemčiji dejansko kot nek cen-
ter. Treba je torej sodelovati, majhni 
centri med sabo, njihov cilj pa mo-
ra biti prodaja končnega produk-
ta. Na tak način bi morali gleda-
ti na slovensko lesarstvo,« je mne-
nja Selišnik.

RESOLUCIJA PRIPOROČA TUDI 
VEČ PODPORE RAZISKAVAM IN 

MLADIM GOZDARJEM
Poslanci se v resoluciji zavze-

majo tudi za ustvarjanje novih proi-Alojz Selišnik, 
uni. dipl. ing. lesarstva

»Razmišljanja nekaterih o vlogi le-
sa v energetiki se mi zdijo popolno-
ma zgrešena. To, da bi les po najkraj-
ši poti pripeljali v svoja kurišča, brez 
naravnega sušenja do vsaj 18-od-
stotne vlage, ali da bi se iz večjih 
gozdov odvažale večje količine lesa 
naravnost do velikih odjemalcev, kot 
so na primer mesta, je popolnoma 
napačen pristop do izrabe lesa.

Kurjenje lesa je smiselno oziroma 
umno samo ob tem, če kurimo les, 
ki je ostanek lesne proizvodnje oziro-
ma ostanek ob predelavi lesa. Ni pa 
smiselno, da razmišljamo o direktni 
poti lesa iz gozda v peč. To je po mo-
jem mnenju izredno nesmotrno. Do-

volj je, da pogledamo centre, ki močno vlažen les, tudi s 70-, 80- ali celo 
100-odstotno vlažnostjo, pripeljejo do svojega kurišča, ga tam zdrobijo, 
nato pa tri četrtine energije porabijo za izparitev vode, na koncu pa le 10 
do 15 odstotkov lesa ostane za energetsko uporabo. Če pa še naredimo 
energetsko bilanco, torej, koliko energije se porabi za opisano pot, vse sku-
paj sploh ni smiselno.

Naš cilj bi moral biti takšen, kot je v državah z dobro razvito lesno in-
dustrijo. In to je: na 100 kubikov posekanega lesa en zaposlen. V Slove-
niji imamo pa na 600 kubikov enega zaposlenega. Če pa bomo les kuri-
li, bomo imeli enega zaposlenega na 1.500 kubikov. Les moramo prede-
lati v končni izdelek in v tem je smisel, les maksimalno izkoristiti za prede-
lavo. Le na ta način nas lahko to naravno bogastvo pripelje do zaslužka.

In le na tak način bomo lahko zaposlovali, ljudi obdržali v službah na po-
deželju, blizu njihovega doma in s tem imeli trajna, stabilna delovna mesta. 
Smisel je v ustvarjanju malih centrov, ki so lahko tržno dobro prilagodljivi, 
saj z velikostjo nikakor ne moremo konkurirati sosedom v Avstriji. 

Naš cilj mora biti, da bomo z lesom dobro živeli ne le tisti, ki z njim dela-
mo, ampak družba kot celota.«

ciljnih 20 odstotkov obnovljivih vi-
rov energije na ravni EU. 

Bogovič je prepričan tudi v 
uspeh vzpostavitve lesnih centrov 
po regijah v Sloveniji, saj je po nje-
govem rezerv za prihodnjo večjo iz-
rabo lesne biomase še ogromno. 

USTANAVLJANJA LESNIH 
CENTROV NE PODPIRAJO VSI
Vsi poznavalci lesne industri-

je se s tem ne strinjajo, med temi 
je tudi Alojz Selišnik, lastnik uspe-
šnega mizarskega podjetja Melu iz 
Luč in predstavnik Obrtno-podjetni-
ške zbornice Slovenije. Ustanavlja-
nje novih lesnih centrov po Sloveni-
ji se mu zdi nepotrebno, celo ško-
dljivo, »ker takšni centri, v obliki ma-
lih podjetij, pravzaprav že obstaja-
jo. To so podjetja s tradicijo, zna-
njem, prostorom in kupci, vendar v 
tem poslovnem prostoru, kakršen 
je, težko uspevajo. In tudi novi cen-
tri bodo le težko uspevali«. 

Po mnenju Selišnika je potreb-

zvodnih niš in bolj učinkovitih indu-
strijskih procesov, ki bi omogočili 
pametnejšo uporabo razpoložljivih 
virov. Pri tem predlagajo preučitev 
evropskih programov za raziska-
ve in razvoj ter programa za kon-
kurenčnost malih in srednjih pod-
jetij. Resolucija predlaga tudi vzpo-
stavitev evropskega informacijske-
ga sistema za gozdove, ki bi pripo-
mogel k razumevanju trendov na 
področju gozdarstva; razvoj izo-
braževalnih programov in progra-
mov usposabljanja za nove ude-
ležence in mlade upravitelje goz-
dov; ter uporabo obstoječih evrop-
skih instrumentov in skladov EU za 
podporo pomladitvi delovne sile v 
gozdarstvu in odpravo pomanjka-
nja gozdarskih delavcev.

Poslance skrbi tudi varstvo goz-
dov, zato so pozvali komisijo, da 
objavi pričakovani pregled delova-
nja in učinkovitosti uredbe EU o le-
su. Cilj slednje je boj proti nezakoni-
ti sečnji in prodaji nezakonito prido-
bljenega lesa na evropskem trgu.

Tatiana Golob

(Foto: ML)

3. FESTIVAL GORSKEGA LESA V SOLČAVI

Pester vikend za vse 
generacije

Utrinek z lanskoletnega festivala 
(Foto: Marija Šukalo)

Ta vikend bodo v Solčavi na svoj 
račun prišli ljubitelji lesa in lesnih 
izdelkov. Center Rinka, zavod za 
trajnostni razvoj Solčavskega, v so-
delovanju z društvi in posamezni-
ki namreč pripravlja 3. Festival gor-

skega lesa. Ta se bo pričel danes 
ob 18. uri z otvoritvijo razstave le-
senih izdelkov domačih in drugih 
avtorjev v Centru Rinka.

V soboto se bodo lahko obisko-
valci podali na Klemenčo jamo do 

najdebelejšega macesna 
v Sloveniji ali pa spreho-
dili po Logarski dolini. Za 
otroke so organizatorji 
pripravili delavnice o ze-
liščih. Dan bodo zaključi-
li z otvoritvijo razstave fo-
silov v Centru Rinka in pri-
povedovanjem zgodb za 
otroke. 

Nedeljo so organiza-
torji rezervirali za predsta-
vitev sejmarjev, ki bodo 
predstavili delo pri obliko-
vanju lesa in lesne izdel-
ke. Dogajanje med štanti 
bodo popestrili z izdelavo 
lesenih mask, zabavnim 
tekmovanjem z lesenimi 
igrami in kiparjenjem z 
motorno žago. 

Marija Šukalo
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Iz občin, Zdravstvo

IZREDNA SEJA OBČINSKEGA SVETA SOLČAVA 

Svetniki ogorčeni nad predlaganimi rešitvami 
zdravstvenega ministrstva

Županja Katarina Prelesnik je od strokovnih 
služb dobila odgovor, da je Solčavsko lokacija, 

kjer ne vedo, kako bodo rešili nujno medicinsko 
pomoč. (Foto: ML)

Županja Katarina Prelesnik je prejšnji teden 
sklicala izredno sejo občinskega sveta v Solča-
vi. Med drugim je na njej svetnike seznanila o 
sestanku s predstavniki ministrstva za zdravje v 
zvezi s predstavitvijo predloga pravilnika o služ-
bi nujne medicinske pomoči (NMP). Pravilnik so 
dali v javno razpravo 22. aprila, s katero so dali 
možnost širši javnosti, stroki in občinam, da da-
jo svoje pripombe. Občinski svetniki so bili nad 
predstavljeno problematiko in predlaganimi re-
šitvami ministrstva ogorčeni.

NAČRTOVALCI PRAVILNIKA IZGUBILI 
SOLČAVANE Z RADARJA

Prelesnikova je poročala, da je od predstav-
nikov ministrstva za zdravje zahtevala odgo-
vor, kdo bo odgovarjal za ogrožena človeška 
življenja in zdravje, ki bodo posledice daljše-
ga odzivnega časa, saj bi po uveljavitvi pravil-
nika namesto od postaje NMP v Nazarjah iz 
Velenja do Solčave voznik reševalnega vozila 
potreboval vsaj 50 minut. Prav tako je želela 
odgovor, kaj pomeni, da je na zemljevidu Slo-
venije samo območje občine Solčava ozna-
čeno z dvema zvezdicama. Dobila je odgo-
vor, da je to lokacija, kjer ne vedo, kako bodo 

SVETNIKI PODPRLI ŽUPANJO V NJENIH 
PRIZADEVANJIH

Nesprejemljiva je razlaga predstavnikov mini-
strstva, da se zaradi majhnega števila nujnih pri-
merov na nekaterih območjih služba enostavno 
finančno ne izide. Če vsi enakovredno in solidar-
no plačujemo v zdravstveno blagajno, imamo 
vsi pravico do enakovredne obravnave. Za pre-
bivalce obrobnih naselij izven urbanih središč to 
lahko pomeni samo eno: njihovo zdravje in ži-
vljenja nista enakovredna. 

Solčavski svetniki so se vprašali, ali se bodo mo-
rali prebivalci oddaljenih, obrobnih, obmejnih krajev 
začeti ozirati po dostopnosti za življenje pomemb-
nih storitev preko meje in osnovne pravice kot ena-
kovredni državljani Evrope iskati kje drugje. Ali pa bo-
do morali pokazati državljansko nepokorščino in se 
upreti politiki kapitala, ki uničuje vse, kar je bilo v pre-
teklosti storjenega za dobrobit državljanov. 

Ker na ministrstvu niso upoštevali predlaga-
nih dejstev, ki so jih skupaj z ostalimi župani in 
svetniki poslali na ministrstvo v mesecu februar-
ju, so solčavski svetniki podprli županjo, da se 
še naprej po svojih močeh zavzema proti ukini-
tvi NMP v Nazarjah. 

Marija Lebar

rešili NMP. Ali to pomeni, da državi za njenih 
500 državljanov ni mar, je še vprašala Prele-
snikova. 

JAVNA RAZPRAVA O PRAVILNIKU NOVE UREDITVE NUJNE MEDICINSKE POMOČI

Odločitve glede Zgornje Savinjske 
doline še ni 

V ponedeljek, 11. maja, je bila v Celju javna 
razprava o reorganizaciji nujne medicinske po-
moči (NMP) v državi. Ministrico za zdravje Mi-
lojko Kolar Celarc in člane skupine, ki je pravil-
nik o reorganizaciji pripravljala, so že pred Na-
rodnim domom, kjer se je razprava odvijala, pri-
čakali župani zgornjesavinjskih občin in pred-
stavniki Zgornjesavinjskega zdravstvenega do-
ma Nazarje: direktorica Darja Es, vodja NMP Bo-
jan Leskovšek ter vodja reševalcev David Kra-
mer. Župani so ministrici predali peticijo z zah-
tevo, da Zgornja Savinjska dolina dobi satelitski 
urgentni center. 

UDELEŽENCI SO S POSVETA ODŠLI 
NEZADOVOLJNI

Jasnih odgovorov tudi tokrat niso dobili, do-
bili so le obljubo, da bodo člani skupine po za-
ključenih javnih razpravah prišli v Zgornjo Sa-
vinjsko dolino, kjer se bodo posvetili iskanju re-
šitev za to območje, hkrati pa so pripravljavci 
pravilnika priznali, da je naše območje speci-
fično in rešitev zanj še nimajo. Predlagali so, 
da naj jim zdravstveni zavod pošlje predloge 

ter dokazila na zdravstveno ministrstvo pred 
njihovim obiskom.

NAZARSKI ŽUPAN ZAVRNIL OČITKE
Pripravljalna skupina je zgornjesavinjskim ob-

činam očitala težave pri odločanju glede sede-
ža Javnega zavoda Zgornjesavinjski zdravstve-
ni dom in neurejene razmere v zavodu. Pred-
vsem nedopustno se jim je zdelo, da je NMP na 
dveh mestih. Nazarski župan Matej Pečovnik, ki 
je predsednik sveta ustanoviteljic zavoda, jim je 
zagotovil, da so vse težave glede sedeža rešene, 
nujna medicinska pomoč je tekom dneva v Na-
zarjah, ponoči v Mozirju, pripravljen pa imajo na-
črt gradnje prizidka k zdravstveni postaji v Nazar-
jah, kjer bo prostor tudi za dežurno ambulanto. 

V razpravo sta se vključila županja Solčave 
Katarina Prelesnik in lučki župan Ciril Rosc, saj 
bi ti občini zaradi oddaljenosti spremembo loka-
cije NMP iz Nazarij v Velenje najbolj občutili.

IZ 21. STOLETJA DESETLETJA V PRETEKLOST
Direktorica Darja Es je mnenja, da si zasluži-

mo satelitski urgentni center z nujnim reševal-

nim vozilom, saj bi se drugače vrnili dvajset let 
nazaj. »Že v časih, ko smo se ločili od velenjske-
ga zdravstvenega doma, se je videlo, da Vele-
nje ne more pokrivati tako velikega območja, ne 
vem, kako bi ga lahko sedaj, hkrati pa bi se v 21. 
stoletju po dostopu do zdravstvenih storitev vrni-
li daleč nazaj. Zgodovina in izkušnje kažejo, da 
nujno medicinsko pomoč vsaj v takšni obliki, kot 
je sedaj, potrebujemo, ne moremo pa se zado-
voljiti z manj.«

PRAVILNIK NE PONUJA VSEH REŠITEV
Esova je še dodala, da se ji zdi neodgovorno, 

da so morali na javni razpravi ponovno poslu-
šati skrajšano predstavitev pravilnika, postavi-
ti so morali pisna vprašanja, za odgovore pa 
je ostalo bore malo časa. Prav tako meni, da 
je od ministrstva neresno, da izda pravilnik, za 
katerega so priznali, da v njem za določeno ob-
močje nimajo rešitve. Zadovoljna pa je, da je 
na pobudo Slovenske demokratske stranke in 
poslanke Nade Brinovšek prišlo vsaj do razpra-
ve o pravilniku.

Štefka Sem
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DELAVSKA HRANILNICA D.D. LJUBLJANA

Od prihodnjega leta tudi 
v Mozirju

V začetku maja je stečajni upra-
vitelj podjetja Borovo trade d.o.o. v 
stečaju organiziral licitacijo premo-
ženja podjetja. Prodajali so se tu-
di prostori trgovine v Mozirju, ki so 
bili uspešno prodani. Prostore naj 
bi kupila Delavska hranilnica d.d. 
iz Ljubljane. To informacijo je po-
trdil predsednik uprave Jože Ste-
gne. Podjetje naj bi svojo novo po-
slovalnico v Mozirju odprlo priho-
dnje leto. 

Začetek poslovanja sega v leto 
1990, ko se je 25 sindikatov, Zve-
za upokojencev Slovenije in Zve-
za delovnih invalidov Slovenije 

odločilo ustanoviti Delavsko hra-
nilnico d.o.o. Hranilnica že dol-
ga leta ustvarja odlične poslov-
ne rezultate, kar kaže na skrbno 
vodenje in zadovoljstvo strank. 
Najboljše rezultate dosega prav 
v času trenutne finančne krize. 
Število osebnih računov z redni-
mi prilivi se je v letu 2014 pove-
čalo za 11.464 oziroma 42,1 od-
stotka, število poslovnih računov 
pa za 7.631 oziroma za 64,5 od-
stotka. Prav tako se je v zadnjih 
štirih letih število zaposlenih do-
mala podvojilo.

Benjamin Kanjir

25. OCENJEVANJE ŽELODCEV NA REČICI OB SAVINJI

Zlato v Delce in Novo Štifto

Zlata pridelovalca želodca Boštjan Rihter in Franc Mikek (tretji in četrti z leve) v družbi predstavnika sponzorja 
BSH Hišni aparati Nazarje, srebrnih dobitnikov in predstavnikov organizatorja (Foto: Marija Šukalo)

Združenje izdelovalcev zgornje-
savinjskega želodca je v soboto 
pripravilo 25. ocenjevanje te su-
homesnate kulinarične specialite-
te. Želodce so razdelili v dve kate-
goriji, in sicer zgornjesavinjski želo-
dec z geografsko označbo po ura-
dni specifikaciji in domači želodec 
po lastni specifikaciji. V Medgen 
borzi je komisija v sestavi dr. Stan-
ko Renčelj, Bernarda Brezovnik in 
Marija Bezovšek ocenila 24 vzor-
cev in podelila dve zlati priznanji, 
devet srebrnih ter osem bronastih 
priznanj. Trije izdelovalci so dobili 
potrdilo o kvaliteti. Zlati zgornjesa-
vijnski želodec po uradni specifika-
ciji imajo pri Francu Mikeku v Del-
cah in zlati domači želodec po do-
mači specifikaciji pri Boštjanu Rih-
terju v Novi Štifti. 

Po besedah predsednika komi-
sije dr. Stanka Renčelja je bila le-
tina dobra. »Rezina je lepa, delež 
predpisane slanine, 25 odstotkov, 
je enakomerno porazdeljen. Mar-
sikdo se je potrudil, da jo je nare-
zal ročno. Vonji in okusi so prijetni. 
Manj je zasušenih robov kot prej-
šnja leta, kar pomeni, da je bila kli-
ma za sušenje ugodna,« je med 
drugim izpostavil Renčelj. 

Tajnik združenja Jože Tlaker je 
povedal, da so v 25 letih, od kar 
ocenjevanje poteka in je name-
njeno dvigovanju kvalitete izdelka, 

dosegli visok nivo kvalitete. Objek-
tivna ocena strokovnjaka namreč 
vsakemu izdelovalcu pomaga, da 
odpravi napake, ki jih je pri izdelo-
vanju naredil. V teh letih se je pov-
prečna ocena dvignila za 1,5 od-
stotne točke. 

»Zaščitena je geografska označ-
ba izdelka in le trije izdelovalci so 
se odločili, da bodo sledili strogim 
pravilom izdelovanja in delali zgor-
njesavinjski želodec. Ostali izdelu-
jejo domači želodec po receptu-
rah svojih prednikov. V vsem ob-

dobju ocenjevanja je na ocenjeva-
nju sodelovalo kar 380 prinašal-
cev te mesnine,« je poudaril Tla-
ker in dodal, da je v naši dolini že 
skoraj tisoč izdelovalcev te mesni-
ne, ki konča na domačem krožniku 

ali med njihovimi prijatelji. Nekaj jih 
gre tudi na trg. Tu pa Tlaker opaža, 
da je iz leta v leto večji delež pro-
danih želodcev, kar po njegovem 
mnenju pospešuje razvoj doline. 

Marija Šukalo
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Matična kronika za april 
POROKE:
Dobrovc Jure in Gornik Lucija, oba iz Žlabra
Podlinšek Andrej in Plesnik Ana, oba iz Gornjega Grada
SMRTI:
Ana Tiršek iz Radmirja, Martin Kumprej iz Tera, Ivan Poljanšek iz Podveže, Alojz Lever iz Šmar-

tnega ob Dreti

GORAN J. HORVAT RAZSTAVLJA V GALERIJI DOMUS MEDICA V LJUBLJANI

Pokončni likovni sejalec

Umetnostna zgodovinarka Anamarija Stibilj Šajn (levo) je prikazala avtorjevo subtilno in najintimnejše 
dojemanje sveta. (Foto: Peter Marinšek) 

Prijetno topel večer prve srede v maju bi lah-
ko bil le običajen konec napornega dne, ko člo-
vek hiti in še vedno mu za to in ono zmanjka ča-
sa. Bil pa je veliko več. V Galeriji Domus Medica 
v Ljubljani je namreč potekala otvoritev razstave 
likovnih del slikarja Gorana J. Horvata z naslo-
vom Pokončni likovni sejalec.

Dela umetnika, ki se s slikarstvom poklic-
no ukvarja že skoraj štirideset let in ki se lahko 
podpiše pod več kot 130 samostojnih razstav in 
razkošno število različnih opusov, je predstavi-
la umetnostna zgodovinarka in likovna kritičar-
ka Anamarija Stibilj Šajn. Preko Horvatovih risb, 
slik in skulptur je prikazala avtorjevo subtilno in 
najintimnejše dojemanje sveta. Med slikami so 
predstavljena tako dela iz njegovih zgodnejših 
let ustvarjanja kot tudi dela svetopisemske te-
matike, opusa Tihožitja in Plovila.

Kot je povedala Stibilj Šajnova, gre pri avtor-
ju za razgibane slikovne površine s poudarjeni-
mi strukturami in teksturalnimi vrednostmi, kar 
daje vtis, da avtorja vznemirja materija; v njej vi-
di možnost likovnega in vsebinskega osmišlja-
nja stvaritve. Lazurnim nanosom pridružuje ti-
ste, v katerih se barva sintetizira v konsistentno 
materialnost. K oblikovanju kože slike pripomo-
rejo tudi kolažne aplikacije, tehnika novih (sto let 
starih), dodatnih izraznih možnosti. Za njo upo-
rablja papir, tkanino z izrazitimi tekstilnimi vzor-
ci ali pa celo kovinske, natančneje bakrene do-
datke ali usnje, skratka, uporablja jo inovativno 
in izvirno.

Zdi se, da skulpture predstavljajo čedalje večji 
delež umetniškega izražanja Gorana J. Horva-

ta in da mu je les, največkrat stari hrast, čedalje 
bolj pri srcu. V središču avle je tako obiskovalce 
pozdravljal Sejalec, ki »seje pomenljive, asocia-
tivne in simbolne misli z zgodovinsko patino«, in 
vnukinjin Angel. Oko, Poklon Etiennu, Plovilo in 
Insekt pa dokazujejo, da se dotika in opredelju-
je do različnih življenjskih tem, tako časovno kot 
vsebinsko. Pri tem »umetnik koristi naravne da-
nosti in forme, dodaja pa nove segmente, dru-
gačne materiale, poslužuje se nekonvencional-
nih kiparskih dodatkov, med katerimi so števil-
ni utilitarni, povsem vsakdanji, obrtniško ali in-
dustrijsko proizvedeni (Toplotna postaja) kot tu-
di zgodovinsko ali etnološko obarvani in celo 

pripadajoči živim organizmom (npr. rogovje na 
skulpturi Kar je dano bogovom, ni dano bikom)«, 
je še povedala Anamarija Stibilj Šajn.

»Ko dobim star hrast, lahko je stara preša ali 
kaj drugega, mogoče že delno nagnit, vidim v 
njegovo srce, še zdravo, in začnem odstranjeva-
ti bolni del, da lahko začnem oblikovati sredico. 
Takrat še ne vem, kaj bom sploh lahko ustvaril. 
Les mi ponuja sebe, jaz dodam del moje duše 
...« se je na otvoritvi razstave razgovoril avtor iz 
Nizke, ki se bo v začetku septembra v sklopu na-
zarskega občinskega praznika znova predstavil 
zgornjesavinjski publiki.

Mirjam Horvat Četina

OBČINSKI SVET LUČE 

Sprejet proračun naravnan razvojno
Župan Ciril Rosc je na dnevni red majske se-

je lučkega občinskega sveta uvrstil predlog o 
sprejemu odloka o proračunu za leto 2014, ki 
so ga svetniki tudi potrdili. Po hitrem postopku 
so sprejeli dva predloga pravilnikov o dodelje-
vanju sredstev za razvoj malega gospodarstva 
in o spodbujanju kmetijstva. Pravilnik o obrato-
valnem času lokalov so sprejeli v prvem branju 
in gre še v širšo razpravo, ko bodo mogoče pri-
pombe zainteresirane javnosti.

Župan Rosc je povedal, da sta bila lani spreje-
ta dva rebalansa proračuna. Konec leta je na ra-
čunu ostalo nekaj sredstev, ki so bila namenje-
na za letošnje dokončanje prenove in asfaltira-
nja ceste v Planico. Tudi sicer je bil proračun na-
ravnan razvojno, saj je bilo več kot 40 odstotkov 
celotnega proračuna porabljenih za investicije.

Predsednik nadzornega odbora občine Jože 
Vavdi je poročal, da je ta organ pregledal izvaja-
nje proračuna in inventuro ter na dokumente ni 
imel pripomb. Ob tem je še povedal, katerim vse-

binam bo odbor letos posvetil svojo pozornost. 
Svetniki so predlog odloka o proračunu za leto 
2014 sprejeli brez pripomb.

Prav tako so soglasno potrdili predlog pravil-
nika o dodeljevanju finančnih sredstev za po-
speševanje razvoja malega gospodarstva ter 
o ohranjanju in spodbujanju razvoja kmetijstva 
in podeželja v občini za programsko obdobje 
2015-2020. Oba pravilnika je občinska upra-
va predhodno uskladila s pristojnima ministr-
stvoma, nova pravilnika pa sta bila, kot je poja-

snil župan, potrebna prav zaradi prilagoditve no-
vi finančni perspektivi. Po njegovih besedah so 
med prvimi, ki imajo to področje sedaj urejeno.

Predlog pravilnika o merilih za določitev po-
daljšanega obratovalnega časa gostinskih 
obratov in kmetij, na katerih se opravlja gostin-
ska dejavnost v občini Luče, so svetniki potrdili v 
prvi obravnavi. Ko bo javno objavljen, bodo nanj 
možne pripombe. Svetnike tako pred sprejetjem 
čaka še druga obravnava pravilnika.

Marija Lebar
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54. LINHARTOVO SREČANJE GLEDALIŠKIH SKUPIN

Mišolovka prepričala občinstvo in regijskega 
selektorja

Konec aprila so se člani Gledališča Mozirskega odpravili v London, kjer so 
si ogledali tamkajšnjo izvedbo Mišolovke. (Foto: Klemen Čretnik)

Javni sklad RS za kulturne de-
javnosti (JSKD) organizira Festival 
gledaliških skupin. Vsakoletna sre-
čanja ljubiteljev igre potekajo na 
treh stopnjah: na območnem, regij-
skem in državnem nivoju. Gledali-
šče Mozirsko je z igro Agathe Chri-
stie Mišolovka na oder kulturnega 
doma v Mozirju postavilo kakovo-
stno predstavo z odlično pripra-
vljeno sceno. Tako so bili izbrani iz-
med 20 skupin med tri najboljše za 
regijsko Linhartovo srečanje, ki bo 
v Radečah 2. junija. 

Regijski selektor je bil Miha Go-
lob. Priznanje je dobila celotna 
predstava, glavna igralka Jasna 
Skornšek, scena pa je prejela pri-
znanje za posebne dosežke. Pri igri 
sodeluje 18 članov. Osem jih je na 
odru ob predstavi, deset pa jih de-
luje v zaodrju. 

Njihov režiser Aleš Podrižnik je 
povedal, da je uspeh v dobrem 
timskem delu ekipe, ki z veseljem 
dela in napreduje. Polona Oblak 
je asistentka režije, vodja pred-
stave in organizatorka, ki med 
drugim obvešča člane in uskladi 
vaje, da vse teče v najlepšem re-
du. Za sceno so poskrbeli Simon 
Ermenc, Jaka Steblovnik in Ve-
sna Skornšek. Skornškova je po-
stavila grafično zasnovo, sledila 

dve vaji na vikend. Zaradi zahtevne 
scene niso gostovali.

Simona Zadravec je v imenu 
JSKD v Mozirju ob uspehu skupi-
ni gledališčnikov čestitala in pove-
dala, kako pomembno je delovati v 
duhu povezovanja z drugimi skupi-
nami in režiserji. Zmagovalna sku-
pina to počne, zato se v dvoletnem 
delovanju hitro uči in napreduje. 
Na mestu tekmovalnosti je sode-
lovanje, ki postaja poleg pogloblje-
nih pogovorov s selektorji, režiser-
ji in drugimi sorodnimi akterji ključ-
nega pomena za napredek in ra-
zvoj posameznika in skupine, je 
dodala Zadravčeva. 

Konec aprila se je Gledališče 
Mozirsko odpravilo v London, kjer 
so si ogledali original njihove izved-
be. Bili so zelo navdušeni, hkrati pa 
ponosni na detajle, ki jih sami izve-
dejo prav odlično. Bilo je poučno 
in zanimivo, je dejal režiser. Z Ra-
dečami so že v dogovoru, saj bo 
Mišolovka uprizorjena kot doda-
tna predstava v njihovem abon- 
maju. Verjetno se bodo tudi pre-
nekateri Zgornjesavinjčani odpra-
vili na predstavo, ki bo v Radečah 
2. junija, ob 19. uri. Gledališče Mo-
zirsko je dostopno za nadaljnje in-
formacije.

Slavica Tesovnik

AKTIVNOSTI OBMOČNEGA ZDRUŽENJA RDEČEGA KRIŽA ZGORNJE SAVINJSKE DOLINE

Z različnimi akcijami pomagajo socialno šibkim
Ob tednu Rdečega križa, ki je pote-

kal od 8. do vključno 15. maja, je bilo 
na vseh poslovnih enotah Pošte Slo-
venije na voljo kar 3,000.000 dopla-
čilnih znamk, na železniških in avto-
busnih postajah 25.000 doplačilnih 
vozovnic v vrednosti 0,17 EUR. Zbra-
na sredstva bo RK Slovenije name-
nil za izvajanje humanitarnih pro-
gramov v korist najranljivejših sku-
pin prebivalstva. Aktivnosti RK pa se-
veda ne potekajo le v omenjenem te-
dnu. Tudi Območno združenje RK 
Zgornje Savinjske doline (OZ RK) se 
z različnimi akcijami trudi olajšati ži-
vljenje vsem pomoči potrebnim sko-
zi vse leto in hkrati ljudi osveščati o 
velikem pomenu prostovoljstva.

ZGORNJESAVINJČANI ZVESTI 
KRVODAJALSTVU

V letošnjem letu je OZ RK izve-
del že tri krvodajalske akcije, vse 
so bile precej dobro obiskane. Na-
slednja bo v Gornjem Gradu 26. ju-
nija, v poletnem času pa planirajo 
še dve akciji, in sicer 30. julija na 
Ljubnem ob Savinji ter 4. avgusta v 
Nazarjah. V času prvomajskih po-
čitnic se je letovanja na Debelem 
rtiču udeležilo 18 otrok iz vseh šol 
naše doline.

PRVA POŠILJKA HRANE ŠELE 
JESENI

Pomemben del aktivnosti RK 
predstavlja tudi pomoč v hrani. 

Delitev hrane so izvedli februar-
ja, nekaj paketov bodo razdelili še 
pred poletjem, so pa to še zalo-
ge iz lanskega leta. Novo dostavo 
hrane, prvo v letošnjem letu, priča-
kujejo šele jeseni. kot pravi sekre-
tarka OZ RK Ilka Kramer Marovt, 
se kljub temu ves čas trudijo po-
magati vsem, ki se zglasijo v nji-
hovi pisarni in povprašajo za po-
moč v hrani. Nekaj hrane za deli-
tev dobijo tudi iz ene izmed trgo-
vskih verig, lahko pa se zgodi, da 
bo le-te zmanjkalo še pred priho-
dom jesenske pošiljke. 

JUNIJSKA AKCIJA
Sicer pa se OZ RK naše doline 

pripravlja na regijsko preverja-
nje ekip prve pomoči, ki bo v nje-
govi organizaciji potekalo v so-
boto, 6. junija, na Rečici ob Sa-
vinji. Ekipe prve pomoči iz celj-
ske regije bodo svoje znanje pri-
kazovale na štirih delovnih toč-
kah. Svoje delo bodo prikazova-
li tudi policija, vojska, kinologi in 
jamarji. Obiskovalcem bo na vo-
ljo brezplačno merjenje holeste-
rola in sladkorja, prvič pa bo na 
tem dogodku sodeloval Svit – 
državni program presejanja in 
zgodnjega odkrivanja predraka-
vih sprememb in raka na debe-
lem črevesu in danki.

Tatiana Golob

je skupna realizacija. 
Podrižnik poudarja, da je uspeh 

v nadarjenosti in znanju posame-
znikov, ki vedo, kako pomemben 

je za dober skupni uspeh dopri-
nos slehernega. Do sedaj so v svo-
jem kraju uprizorili igro petkrat, za-
radi Radeč pa jih čakata spet vsaj 
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TURISTIČNA KMETIJA HIŠA PEČOVNIK 

Poleg vrtca in šole v naravi odslej še penzion za 
zdravje in kondicijo

Tomaž Pečovnik: »Veselimo se novih poslovnih izzivov in gostov na naši 
domačiji.« (Foto: Jože Miklavc)

Hiša Pečovnik v Strmcu predstavlja izpopolnjeno turistično destinacijo v 
občini Luče. (Foto: Jože Miklavc)

Potem ko so pri Pečovnikovih v 
Strmcu nad Strugami v občini Lu-
če pred dvema desetletjema obi-
čajno kmetijo preuredili v turistično 
s smučiščem, kasneje zgradili in 
opremili hišo za mladinski turizem 
(šolo in vrtec v naravi s 35 poste-
ljami), so po petnajstih letih uspe-
šnega izvajanja programa za pred-
šolsko in šolsko mladino na teme-
ljih stare kmečke hiše zgradili mo-
deren turistični objekt z ohranjeno 
podobo, ki se ujema s planinskim 
svetom. 

V petek, 8. maja, so Hišo Pečov-
nik, opremljeno z novo kuhinjo, s 

40 ležišči ter velnes in fitnes pripo-
močki, odprli za javnost. Prijeten 
otvoritveni program so izvedli otro-
ci iz ljubljanskega vrtca, učenci pr-
vega razreda iz OŠ Blaža Arniča iz 
Luč, Franci Podbrežnik in Nejc Sla-
pnik ter domača družina. 

Pred tem sta Natalija in Tomaž 
Pečovnik na novinarski konferenci 
predstavila zamisel dopolnitve ob-
stoječega vzgojno-bivalnega pro-
grama, za razširitev zmogljivosti 
za potrebe družinskih gostov, dru-
žabnih skupin, različnih športnih 
klubov, seminarje in poslovna sre-
čanja ter druge možnosti. 

Novo zgradbo so zgradili v do-
brem letu, pretežno z lastnimi sred-
stvi in kreditom, dobra tretjino pa 
so si zagotovili iz evropskih sred-
stev. Klasična kmečka družina je 
preoblikovana v specializirano tu-
ristično-gostinsko ponudbo tudi za 
ohranjanje zdravja ter pridobivanje 
duševne in telesne kondicije zapo-
slenih v tem dinamičnem času. 

Domačija z ohranjenimi ka-
ščami, planinskim gartlcom, ske-
dnjem s plezalno steno, obdana z 
neokrnjeno naravo in ponudbo do-
mače, značilne zgornjesavinjske 
kulinarike, bo odslej še v večji me-
ri postala profesorju telesne vzgo-

je Tomažu Pečovniku, njegovi ženi, 
gospodinji in kuharici Jožici ter di-
jakinji Nataliji in osnovnošolki Špeli 
delovišče za preživljanje na kmetiji 
ter v domačem kraju. 

Ob otvoritvi so o družini, pridobi-
tvi za kraj in občino ter možnosti ra-
zvoja turizma v Zgornji Savinjski do-
lini s takšnim modelom malega go-
spodarstva spregovorili župan obči-
ne Luče Ciril Rosc, donedavni vodil-
ni predstavnik slovenskih žičničar-
jev Dušan Božičnik ter ob blagoslo-
vu hiše in posestva župnik Viki Ko-
šec. Ob tem ni manjkalo čestitk in 
voščil za uspešno poslovanje.

Jože Miklavc

SALAMIJADA V SPODNJIH KRAŠAH

Deseto okušanje mesnih dobrot in druženje soseske

V Spodnjih Krašah je potekalo že deseto druženje ob okušanju suhomesnatih izdelkov in kresovanju. 
(Foto: Barbara Rozoničnik)

V Spodnjih Krašah so zadnji dan v aprilu le-
tos že desetič priredili salamijado in kresovanje. 
Dogodek, ki se ga udeleži okrog deset družin, or-
ganizirajo na domovih udeležencev. Na ocenje-
vanje in pokušino prinesejo suhomesnate izdel-
ke, že ob začetku sedaj že tradicionalne priredi-
tve so postavili pravila ocenjevanja, ki se jih do-
sledno držijo. Izberejo ocenjevalce, lastnik izdel-
ka z največjim številom točk pa prejme za eno 
leto v last prehodni pokal. Ker salamijada pote-
ka ravno pred prvim majem, se poveselijo še ob 
mlaju in kresu. 

Tokrat je pokal za najboljši suhomesnati izde-
lek pripadel Alfonzu in Frančiški Zupančič, po do-
mače Remičevim. Lovorika v njune roke letos ni 
šla prvič, kar priča o njunih kakovostnih izdelkih. 
Ravno na njuni domačiji je potekala tudi prva sa-
lamijada pred desetimi leti.

Barbara Rozoničnik
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GASILSKA ZVEZA ZGORNJE SAVINJSKE DOLINE

Po šestih desetletjih enako dejavni in v službi 
sočloveka

Gasilski zvezi Zgornje Savinjske doline je 
Gasilska zveza Slovenije predala priznanje 
za posebne zasluge, Civilna zaščita RS ji je 
podelila zlati znak CZ. 

Slavku Bricu je Gasilska zveza Sloveni-
je podelila priznanje gasilska plamenica I. 
stopnje.

Zlate plakete GZ ZSD so bile podeljene: 
Jožetu Zlatinšku (PGD Mozirje), Francu 

Miklavcu (PGD Bočna), podjetju BSH Hi-
šni aparati Nazarje in Mirku Strašku (KLS 
Ljubno).

Srebrne plakete GZ ZSD so prejeli:
Vseh 15 tukajšnjih prostovoljnih gasil-

skih društev, PGD Železna Kapla, sedem so-
sednjih gasilskih zvez, sedem občin Zgor-
nje Savinjske doline, Upravna enota Mozir-
je, Gasilska zveza Slovenije, Civilna zašči-
ta RS in Uprava za zaščito in reševanje RS.Srebrne plakete GZ ZSD so za občine Zgornje Savinjske doline prejeli županja in župani. 

(Foto: Marija Lebar)

Zlate plakete GZ ZSD sta podelila Janko Žuntar (levo) in Slavko Bric (desno). 
(Foto: Marija Lebar)

V petek, 15. maja, je v Nazarjah poteka-
la slovesnost ob šestdesetletnici delovanja 
Gasilske zveze Zgornje Savinjske doline (GZ 
ZSD). Predstavniki prostovoljnih gasilskih 
društev (PGD) naše doline in ostali visoki 
gostje so ob tej priložnosti prejeli priznanja, 
slavnostni govornik, podpredsednik Gasilske 
zveze Slovenije (GZS) Jože Derlink pa je pod-
črtal številne zasluge, ki jih gre pripisati ta-
ko dejavni in uspešni organizaciji. GZS je na-
šo zvezo odlikovala s priznanjem za posebne 
zasluge. Ob tej priložnosti je prejela tudi zlati 
znak civilne zaščite. 

rekanja in obremenitev posameznikov, ki pri 
tem sodelujejo. Vsak, ki karkoli prispeva k de-
lu organov zveze, je nekaj prispeval k skupne-
mu uspehu.«

PODELILI PLAKETE IN PRIZNANJA
Za prejete plakete se je v imenu prostovolj-

nih gasilskih društev predstavnikom GZ ZSD za-
hvalil predsednik PGD Radmirje Damijan Nerat. 
Plakete so prejele tudi vse zgornjesavinjske ob-
čine, skupno zahvalo in čestitke je izrazil mozir-
ski župan Ivan Suhoveršnik. Še posebej občute-

ne so bile pozdravne besede prejemnikov zlatih 
priznanj, zlasti direktorja tovarne BSH Hišni apa-
rati Nazarje Matija Petrina in direktorja KLS Ljub-
no Mirka Straška. Obe podjetji v svoji družbeni 
odgovornosti skrbita za razvoj in napredek ga-
silstva v svojih okoljih. 

Slovesnost, ki jo je povezoval član PGD Na-
zarje mag. Franci Kotnik, je potekala v duhu ga-
silstva, ki je namesto velikih besed naklonjeno 
in zavezano velikim dejanjem. Nenadomestlji-
vo noto pa so dogodku dali učenci in pedago-
gi Glasbene šole Nazarje s kulturnim progra-
mom.

Marija Lebar

ŽUNTAR POHVALIL VSESTRANSKO 
SODELOVANJE

Po pozdravnem govoru župana občine Na-
zarje Mateja Pečovnika je zbrane nagovoril dol-
goletni predsednik GZ ZSD Janko Žuntar. Pouda-
ril je, da se v gasilstvu v dolini srečujeta mlado-
stna norost in zrela modrost, kar daje ustvarja-
len utrip in odlične rezultate. Naša zveza je tu-
di po reorganizaciji lokalne samouprave ostala 
ves čas v isti organizacijski sestavi, to je s pet-
najstimi PGD-ji, ki so med sabo dobro poveza-
ni in odlično sodelujejo. Za prav takšno je ozna-
čil tudi sodelovanje z vsemi tukajšnjimi občina-
mi in župani. Zahvalil se je vsem, še posebej pa 
gasilcem za vse dobro, kar so pripravljeni nare-
diti v pomoč sočloveku v stiski in izrazil upanje, 
da bo tako tudi v naprej.

Podpredsednik GZS Jože Derlink je dejal: 
»Uspešno delovanje gasilske zveze zahteva 
veliko dela in truda ter angažiranosti posa-
meznih članov. Mnogo je aktivnosti, veliko od-
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GRAFIKA GRACER BO PRIHODNJE LETO PRAZNOVALA ŠTIRIDESETLETNI JUBILEJ

Miran Gracer: »Pogled nazaj nam utrjuje zaupanje 
in spodbude za naprej«

Miran Gracer je že četrt stoletja aktiven funkcionar in sedanji pred-
sednik Območne obrtno-podjetniške zbornice Celje ter član upravne-
ga odbora Obrtno-podjetniške zbornice Slovenije. Da je takšna pove-
zanost za uspešnega podjetnika in menedžerja v veliki soodvisnosti, 
je bilo čutiti tudi ob njegovi predstavitvi problematike vodenja male-
ga podjetništva in obrti ter zahtev, ki jih bodo združeni v tem pomemb-
nem segmentu gospodarstva podali do predstavnikov vlade na Foru-
mu obrti in podjetništva junija na Bledu.

Direktor Miran Gracer je najavil uspešno leto in obeležitev 40-letnice 
družbe, Biserka Povše Tasić pa je predstavila svojo knjigo, ki jo je natisnila 

tiskarna Grafika Gracer. (Foto: Jože Miklavc) 

S temi besedami je prejšnji te-
den na novinarski konferenci v ti-
skarni Grafika Gracer d.o.o. v Ce-
lju pričel novinarsko konferenco 
Miran Gracer, direktor in lastnik te 
družbe, ki je prebrodila krizne ča-
se brez hujših pretresov. Novinar-
je je seznanil z dosežki podjetja v 
zadnjih letih ter okvirnih načrtih za 
jubilejno prihodnje leto, ko bodo 
obeležili štirideset let postopnega, 
a uspešnega napredka. Z Biserko 
Povše Tasić, avtorico knjige Moja 
pot: Start-upi za vse življenje, pa je 
predstavil knjigo, ki bi naj koristila 
številnim profilom bralcev. 

Dejal je, da bodo ob visoki oble-
tnici od ustanovitve podjetja v skro-
mnih skladiščnih prostorih pogle-
dali nazaj, a še posebej smelo in 
odgovorno tudi v prihodnost, ki se 
v tem času zarisuje kot uspešna 
pot ob enako odgovornem odnosu 
do dela, do kakovosti storitev in do 

V mesecu maju je skupina Patetico, katere 
član je tudi Mozirjan Ciril Sem, izdala ploščo z na-
slovom Vse je v redu z mojo dušo. Skupina Pa-
tetico, katere idejni vodja in avtor besedil je Rok 
Vilčnik, se ukvarja predvsem z igranjem šanso-
nov, jazza in swinga. 

Skupino sestavljajo štirje člani, ki so vrhunski 
glasbeniki na svojem področju. Pesmi iz nove plošče so priredbe pe-
smi svetovno znanih glasbenikov, kot so Whitney Houston, Bob Mar-
ley, Tom Waits in Gloria Gaynor, ki jim je Rok Vilčnik nadel nova be-
sedila, v katerih se ni strogo držal izvirnikov.

PV

poslovnih partnerjev, s katerimi so 
se v desetletjih stkale kredibilne ve-
zi. Že vrsto let pa sodelujejo tudi z 
našim podjetjem za založništvo in 
poslovne storitve, saj med drugim 
tiskajo tudi Savinjske novice.

V zadnjih treh letih so nadgradili 
strojni park in dvignili raven kadro-
vske strukture zaposlenih v podje-
tju. V letošnjem letu se intenzivno 
lotevajo pospeševanja založniške 
dejavnosti in prodaje knjig, kar je 
brez dvoma poslovno prodorno in 
pogumno dejanje v času, ko vsaj 
na slovenskih tleh še vedno obsta-
ja gospodarska in družbena kriza, 
še posebej na tem področju. 

V desetletjih so si prigospodari-
li 1.200 m2 proizvodnih prostorov, 
nabavili so nove, zmogljive in teh-
nološko napredne stroje za tiskar-
sko dejavnost, ustvarili soliden trg 
za prodajo grafičnih in tiskarskih 
storitev. Načrtujejo tudi oblikova-

nje nove blagovne znamke s pre-
poznavno grafično in marketinško 
dovršeno podobo.

Tiskarna Gracer je sredi aprila iz-
dala zanimivo knjigo s podjetniško 
vsebino in zgovornim naslovom 
»Moja pot: Start-upi za vse življe-
nje« Mozirjanke Biserke Povše Ta-
šić. Novinarki s 15-letnimi izkušnja-
mi v medijih in 13-letnim delom v 
podjetništvu, kot se je predstavi-
la, je v dobrem in slabem naplavi-
lo toliko spoznanj, izkušenj, da jih 
po njenih besedah želi in mora de-
liti z mnogimi na prelomih življenja, 

z mladimi in tistimi, ki pred abraha-
mom ne vedo, kam bi sami s seboj. 

»Nekateri posadijo drevo, neguje-
jo vrt, drugi si kupijo najboljšega člo-
vekovega prijatelja psa, nekdo celo 
napiše knjigo. No, meni se je zgodi-
lo slednje, upam, da ne poslednje,« 
je v predstavitvi knjige svojih življenj-
skih izkušenj in prelomov poveda-
la novinarka, ki je začutila možno 
dobro sodelovanje s podjetnikom, 
kakršen je Miran Gracer, »odprt za 
podjetniško miselnost, strokovnost, 
sposobnost in vizijo«.

Jože Miklavc

V Grafiki Gracer med drugim tiskajo tudi Savinjske novice. 
(Foto: Ciril M. Sem)
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Spomini na nekdanje drvarje (11)

PRIPOVED DELAVSKIH ZAUPNIKOV
Že v prejšnji številki našega časopisa smo 

pisali o nekaterih izjavah delavskih zaupnikov 
v Marijingradu. Anton Žlabornik – Babin mi je 
pripovedoval, kako se je pričelo obsežnejše 
poslovanje škofijskega veleposestva pod vod-
stvom inž. Žumra. Leta 1921 se je pričelo delo 
na žagi v dveh izmenah, zato je tudi število za-
poslenih hitro naraščalo. Prej je bilo zaposle-
nih skupaj z uradnikih le 27 delavcev, ki so de-
lali tudi po enajst ur na dan. Seveda je bil uza-
konjen le 8-urni delavnik, a se zanj niso briga-
li, saj sploh niso bili obveščeni o kakšnih dela-
vskih pravicah, kot da so bili odrezani od sve-
ta. Kmalu so se povezali v JSZ in tik pred drugo 
svetovno vojno je štel kolektiv že 300 zaposle-
nih, v novoustanovljeni zabojarni pa so delali v 
kar treh izmenah.

RAZDIRALNO DELOVANJE ZNOTRAJ 
DELAVSKEGA GIBANJA

V Ljubljani niso skrivali zavisti uspehov JSZ. 
V krogih okoli SLS so ustanovili novo »krščan-
sko« delavsko organizacijo, in sicer Zvezo zdru-
ženih delavcev Slovenije (ZZD). Razglašali so te-
sno povezavo JSZ z levičarji. Res je, da se je JSZ 
bolj povezovala z KPS kot s socialnimi demokra-
ti, ki so v marsičem nazadnjaško ocenjevali boj 
za delavske pravice. Leta 1939 je bilo razdiralno 
prizadevanje ZZD s strani vladnih strank oziro-
ma režimskih oblasti včasih kar nasilno.

Tudi nazarski pripadniki JSZ so bili izposta-
vljeni na vse načine. Sklicali so 17. novembra 
1940 dobro obiskani sestanek, na njem pa ni-
so smeli napadati ZZD, saj so bili na vsakem se-
stanku navzoči policisti v civilu. Delavci so izra-
zili svoje začudenje, ker niso smeli o novi organi-
zaciji veliko govoriti, posebno ne kaj slabega. V 
zapisniku so vendarle zapisali, da gre pri ZZD za 
režimsko vodeno delavsko organizacijo, ki da se 
ščiti »od zgoraj«. 

Enoglasno so podprli svojo JSZ in zapisali v 
zapisnik: »Mi imamo v našo JSZ popolno zaupa-
nje in delavstvo jo povsem podpira, to tudi za-
služi z dosedanjim delom, ki je slonelo na popol-
nem razumevanju in podpori članstva. Časopis 
Slovenec (klerikalen) je zapisal 13. novembra le-
tos, da so naši delavski zaupniki sami predpo-
stavljeni pazniki, kar so v JSZ odločno zavrnili. 
JSZ je še zapisala: »Vse pošteno delavstvo opo-
zarjamo, da je moč in uspeh delavstva v sku-
pnosti in enotnosti, kdor pa to enotnost cepi, 

bo tudi odgovoren za škodo, ki jo bo razceplje-
no delavstvo imelo. Vsi pošteni delavci gremo v 
prave delavske organizacije, in to je JSZ – bo-
dočnost je delavska!««

NAZARSKI DELAVCI V ČASU KRIZE
Znano je bilo prizadevanje nazarskih delav-

cev za izboljšanje svojega položaja. Splošna kri-
za se je poznala tudi v lesni stroki. Omembe vre-
den dogodek je zbor delavcev 22. 1. 1933. Volili 
so obratne delavske zaupnike. Prišlo je do nepri-
jetnosti zaradi nerazumevanja tistega dela de-
lavcev, ki niso bili organizirani. Omenjali so tudi 
parazite (neorganizirane), ki hočejo živeti na ra-
čun drugih. Ob tem so omenjali, da drugod delo 
stoji, v Nazarjah pa teče proizvodna skoraj nor-
malno, zraven tega deluje konzum, ki jim omo-
goča redno oskrbo z živežem, so bili glasni člani 
delavske organizacije. 

V organe JSZ so bili izvoljeni: predsednik 
Ludvik Sabotin, tajnik Ivan Krepe, blagajnik Jo-
že Špende, gospodar organizacije je postal Ci-
ril Velam, odborniki pa Jože Urtelj, Jože Žunter in 
Zdravko Klemše. 

Na sestanku nazarskih delavcev 9. marca 
1933 so ponovno obravnavali nevarnost brez-
poselnosti, ki grozi na vseh koncih države. Tudi 
prodaja upada. V zapisnik so zapisali: »Gleda-
li bomo na to, da bodo zaposleni v prvi vrsti or-

ganizirani delavci. Nekateri baje ne zmorejo pla-
čevati članarino – en liter vina manj, pa je čla-
narina tu!«

Vedno so opozarjali na enotnost delavske-
ga razreda in uspešen boj za delavske pravi-
ce. Zapisnik je ohranil tudi tole misel: »Tovariši, 
držimo skupaj kakor veriga, ker ravno sedaj ne 
smemo kloniti, ko nas vse bolj pritiska svetov-
ni kapitalizem …« 

Tudi tako so razmišljali: »… v letu 1929 je bilo v le-
sni stroki zaposlenih 16.000 delavcev, danes jih je 
le polovico, mezde pa so padle od 30 do 60 odstot-
kov. V nekaterih podjetjih plačujejo tudi manj kot 
din na uro, posebno tam, kjer niso organizirani.«

VOLITVE DELAVSKIH ZAUPNIKOV 
V LETU 1934

21. januarja 1934 v Marijinem gradu so skli-
cali zbor in na njem izvolili delavske zaupnike, 
opravili so tudi občni zbor organizacije JSZ. Ude-
ležba je bila pričakovana – odlična. Manjkali so 
le tisti, ki imajo delo tudi po zvezah. Na zboru so 
izvolili na novo odbor za športno sekcijo. Zani-
manja za športno dejavnost je v podjetju veliko. 
Tudi to kaže na vsestransko razgledanost dela-
vstva in vodstva delavske organizacije.

Odbor JSZ je v naprej vodil kot predsednik An-
ton Žlabornik, tajnik je postal Alojz Urtelj in bla-
gajnik Jože Urtelj, odbornika sta postala Ivan Ju-
rak in Jože Boršnjak. Delavski zaupniki so po-
stali: Ludvik Sabotin, starešina, Anton Hren, An-
ton Komar in Ludvik Velam, njihovi namestniki 
pa so postali: Zdravko Špende, Alojz Krajnc, Ma-
rija Breznik, Ivan Berložnik in Ludvik Virnik 

Delavci, organizirani v JSZ, so 7. februarja 
1934 na Planici ustanovili TK Skala. To je bilo 
turistično društvo naprednih ljubiteljev gora in 
predvsem visokogorja. Da so se odločili za la-

stno podružnico TD Skala kaže na prizadevanje 
nazarskih delavcev za resno sodelovanje v vsa-
kem pogledu, vse to tudi združuje naše prijatelje 
gora. Naj povemo, da je TD Skala nastal na Go-
renjskem, v njem pa so delovali najboljši alpini-
sti tistega časa. Po drugi strani pa kaže ustana-
vljanje raznih društev odločnost vsestranskega 
povezovanja delavcev nazarskega okolja.

Nadaljevanje prihodnjič.

Delavci v Nazarjah so ustanovili turistično društvo TK Skala. Fotografirano 7. februarja 1934 pred 
stavbo na Planici.
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VEČER RAZLIČNIH OKUSOV NA REČICI OB SAVINJI

Nastopajoči navdušili na trobilih, harmoniki in 
pianinu

Matija Veninšek je tokrat nastopil s klavirsko 
harmoniko in klasično glasbo. 

(Foto: Marija Šukalo)

Na Rečici ob Savinji so glasbeniki skupine XXL pripravili pester kulturni program. 
(Foto: Marija Šukalo)

Kulturno društvo Rečica ob Savinji je v sodelo-
vanju z mozirsko izpostavo Javnega sklada RS 
za kulturne dejavnosti pripravilo Večer različnih 
okusov. V avli rečiške osnovne šole so se 8. ma-
ja obiskovalcem predstavili harmonikar Matija 
Veninšek, trobentač Roman Podlesnik in glas-
beni trio XXL. Slednjega sestavljajo Anja Kožuh 
(sopran saksofon), David Kajič (bass pozavna) 
in Nina Mole (klavir).

Veninšek je z igranjem harmonike pričel pri 
sedmih letih v nazarski glasbeni šoli, nato je 
svojo glasbeno izobraževanje nadaljeval na lju-

bljanskem Konservatoriju za glasbo in balet. 
Pred desetimi leti je na tekmovanju mladih glas-
benikov Temsing osvojil zlato priznanje ter prvo 
nagrado. Svojo glasbeno pot želi nadaljevati na 
graški umetniški univerzi. 

Tudi trobentač Podlesnik si je glasbeno zna-
nje nabiral v nazarski glasbeni šoli, nadaljeval je 
na srednji glasbeni šoli v Velenju. Skozi leta izo-
braževanja se je udeleževal številnih tekmovanj 
in prejel več priznanj in nagrad. Trenutno svoje 
znanje razdaja mladim na kranjski glasbeni šoli 
in nastopa v različnih glasbenih zasedbah.

Magistrica saksofona Anja Kožuh poučuje na 
glasbenih šolah Vrhnika in Laško-Radeče. Prav 
tako v glasben šoli Laško-Radeče kot pedago-
ga svoje znanje razdajata pozavnist David Kajič 
in pianistka Nina Mole. Kožuhova, Kajič in Mo-
letova nastopajo v različnih komornih sestavih, 
kot trio XXL so se predstavili tudi rečiškemu ob-
činstvu

Tokratni večer različnih okusov je »postregel« 
z deli Pietra Baldassareja, Johanna Sebastijana 
Bacha, Josepha Haydna, Dela Staigersa, Edvar-
da Sebastiana, Bojana Adamiča in Daniela Sch-
nyderja. Nastopajoči so s svojim nastopom nav-
dušili občinstvo.

Marija Šukalo

USTVARJALNICE NA REČICI OB SAVINJI

Otroci uživali v ustvarjanju, pravljicah in igranju

Ustvarjalnic se je v povprečju udeleževalo po 18 otrok od četrtega do desetega leta starosti. 
(Foto: Marija Šukalo)

V medgeneracijskem središču CDM Rečica 
ob Savinji, Medgen borzi, so dopoldansko doga-
janje v času prvomajskih počitnic namenili otro-
kom. Tako so za najmlajše vse tri delovne dni 
pripravili počitniške ustvarjalnice, na katerih so 
otroci izdelovali izdelke, ustvarjali v različnih teh-
nikah, prisluhnili pravljicam in se igrali. 

Dve počitniški ustvarjalnici je vodila Anica 
Smolnikar, enkrat pa sta v goste na Rečico ob 
Savinji prišla knjižničarja iz Osrednje knjižnice 
Mozirje. Starši rečiških otrok so dvourno varstvo 
v času počitnic izjemno pozitivno sprejeli, tudi 
njihov odziv je bil nad pričakovanji. 

Počitniških ustvarjalnic se je v povprečju ude-
leževalo po 18 otrok od četrtega do desetega le-
ta. Tako otroci kot starši so izrazili željo, da bi to-
vrstno dogajanje vsaj delno ponovili tudi v času 
poletnih počitnic. 

Marija Šukalo
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GODBA ZGORNJE SAVINJSKE DOLINE

Ena najuspešnejših godb v Sloveniji 

Predstavnik godbe Matej Kranjc je povedal, da 
so mladim članom pripravljeni pomagati pri 

samih začetkih in nakupih novih instrumentov. 
(Foto: Primož Vajdl)

Godba Zgornje Savinjske doline mladim glasbenikom po zaključku glasbene šole omogoča, da lahko 
ustvarjajo še naprej. (Foto: Primož Vajdl)

Zgornjesavinjska godba je skupnost 55 čla-
nov iz naše doline, ki jih druži želja po druženju 
in ljubezen do glasbe. Sodeluje z Javnim skla-
dom RS za kulturne dejavnosti in je članica Zve-
ze slovenskih godb. Njen dirigent je profesor To-
maž Podlesnik, akademski glasbenik in član Or-
kestra slovenske policije. 

Njihov repertoar obsega vse glasbene zvrsti, 
od klasičnih do popularnih. Sodelujejo na kon-
certih po Sloveniji in tudi v tujini. Na njih dosega-
jo izjemne uspehe in osvajajo številna priznanja. 

Po besedah predstavnika godbe Mateja 

Kranjca je za njih zelo pomembno sodelovanje 
z Glasbeno šolo Nazarje, od koder prihajajo šte-
vilni njihovi člani. Prav godba je ena izmed tistih 
organizacij, ki mladim glasbenikom po zaključ-
ku glasbene šole omogoča, da lahko ustvarja-
jo še naprej. 

Veseli so, če se mladi odločajo za nadaljnje 
igranje na pihala, trobila in tolkala. Glasbeni-
kov na glasbila, kot so pozavna, bariton, tenor 
in drugi, je med njihovimi člani bolj malo, zato bi 
bili veseli, če se jim kdo pridruži. Vsem mladim 
članom omogočajo, da se lahko izobražujejo na 

različnih glasbenih taborih, letos bo takšen v Šo-
štanju. Prav tako so jim pripravljeni pomagati pri 
samih začetkih in nakupih novih instrumentov.

Kranjc je še dejal, da se pripravljajo za junij-
ski koncert v Novem Vinodolskem na Hrvaškem, 
kjer bo Godba Zgornje Savinjske doline zastopa-
la barve Slovenije, saj so lansko leto postali ab-
solutni zmagovalci prve težavnostne stopnje na 
tekmovanju v Prevaljah. Poleg tega se pripravlja-
jo na veliki koncert ob njihovi štirideseti obletni-
ci delovanja, ki bo v začetku naslednjega leta.

Primož Vajdl

POSVET GASILK V SOLČAVI

Udeleženke zadovoljne z zanimivim potekom 
srečanja

Posveta se je udeležilo štirideset gasilk. (Fotodokumentacija GZ ZSD)

Nedavno so se na posvetu zbrale predstavni-
ce gasilk – članic društev celjske in savinjsko-
-šaleške regije, ki ga vsako leto pripravi ena od 
regij. Udeleženke so prisluhnile predavanju Re-
nate J. Roban o nesebični pomoči drugim. Priso-
tne je pozdravil predsednik Gasilske zveze Zgor-
nje Savinjske doline (GZ ZSD) in savinjsko-šale-
ške gasilke regije Janko Žuntar. 

Organizacijo posveta je prevzela predsednica 
komisije za žene Barbara Slatinšek skupaj z žu-
panjo občine Solčava Katarino Prelesnik, ki je tu-
di sama gasilka. Osrednja delavnica je potekala 
pod naslovom Poslanstvo življenja – nesebična 
pomoč drugim. Človeka njegova narava spod-
buja k različnim udejstvovanjem skozi življenje. 
Poslanstvo »biti prostovoljec« je del posebnega, 
nesebičnega dela posameznika. Pri svojem de-
lu se prostovoljci, tudi gasilci, srečujejo s tanko 
mejo med življenjem in smrtjo, nesrečami, nasi-
ljem, trpljenjem, pa tudi s hvaležnostjo in srečo, 
je povedala predavateljica.

Po končani delavnici so si prisotne ogledale 

solčavske zanimivosti in se pomudile pri naku-
pih na kmečki tržnici. Udeleženke so bile s po-
svetom in doživetji zadovoljne, so povedale. Za 

zaključek so se nasmejale ob skeču, ki ga je pri-
pravil Nejc Slapnik. 

Marija Lebar
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GLASBENA ŠOLA NAZARJE

Koncert harfistke 
Katje Skrinar

Katja Skrinar je predstavila program svoje 
specializacije, ki jo trenutno opravlja v 

Zagrebu. (Foto: Barbara Rozoničnik)

V nizu glasbenih dogodkov je v dvorani 
Glasbene šole Nazarje potekal koncert pro-
fesorice Katje Skrinar. Predstavila je pro-
gram svoje specializacije, ki jo trenutno 
opravlja v Zagrebu pri priznani harfistki Di-
ana Grubišić Ćiković. Slednja je januarja iz-
vajala mojstrski tečaj za harfo na nazarski 
glasbeni šoli. 

Katja Skrinar je študij harfe opravljala na 
Akademiji za glasbo v Ljubljani. Na svoji dose-
danji glasbeni poti je prejela več nagrad in pri-
znanj, tako na državnih kot na mednarodnih 

tekmovanjih. Sodeluje z orkestri SNG Maribor, 
SNG Ljubljana, simfoniki RTV in Orkestrom Slo-
venske filharmonije. Veliko koncertira doma in 
v tujini. Od leta 2011 poučuje na Glasbeni šoli 
Nazarje, kjer predaja svoje znanje mladim har-
fistom.

Barbara Rozoničnik

PLANIRANI ODDIH OD DELOVNEGA LETA

Dobra priprava na počitnice – sproščen dopust
Do poletnega dopusta v juliju ali avgustu je si-

cer še dober mesec in pol, vendar je pred tem 
pametno urediti nekatere stvari; preveriti veljav-
nost dokumentov, morebiti urediti zavarovanje 
za tujino, poskrbeti za servis vozila. Dopust na-
vadno prestavlja precejšen finančni zalogaj, po-
leg tega tudi priprave nanj niso zastonj. Posle-
dično marsikatera družina najame kratkoročen 
potrošniški kredit in tudi za najem tega se je do-
bro pozanimati vsaj kakšen mesec pred planira-
nim počitnikovanjem. 

VELJAVNOST DOKUMENTOV
Že v tem času je dobro preveriti veljavnost po-

tnih listov oziroma osebnih izkaznic vseh družin-
skih članov. Za potovanje znotraj držav članic EU 
zadostuje že osebna izkaznica. Če se veljavnost 
osebne izkaznice izteče ravno pred začetkom do-
pusta, je nespametno čakati z menjavo do zadnje-
ga dne. V poletnem času je za urejanje veljavnosti 
dokumentov navadno gneča in ni prijetno čakati, 
ali bo izkaznica prispela še pravi čas ali ne. Pripo-
ročljivo je imeti pri sebi na ločenem mestu shranje-
no kopijo potnega lista ali osebne izkaznice in ka-
kšno fotografijo za osebni dokument. 

Nekateri lastniki hišnih ljubljenčkov te vzame-
jo s sabo v tujino in tudi živali potrebujejo svoj 
dokument za potovanje.

Za potovanje izven Evrope je dobro vedeti, ali 
je za ciljno državo potrebna viza. Podatki o tem, 
katere države zahtevajo vizo za vstop, in kon-
takti tujih veleposlaništev so dostopni na spletni 
strani ministrstva za zunanje zadeve. Pri iskanju 
podatkov, kakšne so razmere v državi oddiha, je 
lahko v pomoč tako internet kot potovalni vodni-
ki. Koristne informacije in morebitna opozorila 
so prav tako na spletni strani ministrstva. 

Dobro je vedeti, ali je v ciljni državi slovensko 
veleposlaništvo, in imeti njegovo telefonsko šte-
vilko. Če domačega veleposlaništva tam ni, se 

Slovenci lahko obrnemo na katerokoli veleposla-
ništvo držav članic EU, zato so tudi njihove kon-
taktne informacije dobrodošle v beležnici.

ZAVAROVANJE 
Preventivno dobro je imeti urejeno zdravstve-

no zavarovanje za tujino z asistenco ali turistič-
no zavarovanje. Zavarovanje naj bo prilagojeno 
vrsti in cilju potovanja. Evropska kartica, ki se jo 
naroča na Zavodu za zdravstveno zavarovanje 
Slovenije, na podlagi obveznega zdravstvenega 
zavarovanja v tujini krije nujne zdravstvene stori-
tve v javnih zdravstvenih ustanovah. 

Več kot le nujno zdravstveno pomoč v tujini 
zagotavlja prostovoljno zdravstveno zavarova-
nje z asistenco v tujini. S tem zavarovanjem se 
da izogniti neposrednim plačilom za zdravlje-
nje, zajema tudi dodatne stroške, ki jih evrop-
ska kartica ne krije. A tudi to zavarovanje ne kri-
je vsega. Niso krite posledice kronične bolezni, 
ki je obstajala pred odhodom v tujino, spolno 
prenosljivih bolezni in posledice naravnih ka-
tastrof. V nujnih primerih velja telefonska šte-
vilka 112 po celotni Evropski uniji za klic rešil-
ca, policije ali gasilcev. Seveda pa je kljub na-
štetemu priporočljivo imeti s sabo vsa osnov-
na zdravila.

POTOVANJE Z OSEBNIM VOZILOM 
Veliko Slovencev se na dopust odpravi z oseb-

nim avtomobilom. AMZS priporoča, da si uredite 
načrt poti, izračun stroškov cestnin, izračun stro-
škov goriva in se seznanite s posebnostmi ce-
stnoprometnih predpisov v državi dopustovanja. 

Vsaj dva tedna pred odhodom naj mehanik 
pregleda avtomobil in delovanje luči, zavor, kli-
matske naprave, nivo tekočin (olje, zavorna in 
hladilna tekočina), tlaka v pnevmatikah in sta-
nje akumulatorja. V avtomobilu naj bodo kom-
plet prve pomoči, odsevni jopič, popoln komplet 
žarnic in varnostni trikotnik. 

ČE NI DOVOLJ DENARJA ZA DOPUST?
Precej družin se mora, če želi dopust preživeti 

izven doma, poslužiti kredita. Turistične agencije po-
nujajo počitnice na kredit. Banke imajo za to na voljo 
osebne kratkoročne kredite. Višina povprečnega po-
trošniškega, torej tudi turističnega kredita, znaša po 
podatkih bank od tisoč do dva tisoč evrov.

Predvsem velja upoštevati nasvet, ki ga da-
jejo tudi banke. Odplačilna doba kredita naj ne 
presega roka trajanja dobrine, torej, kredit za do-
pust naj bo odplačan še pred začetkom nasle-
dnjega dopusta, sicer bo slednji pod vprašajem.

Tatiana Golob

PRAZNIK KRAJEVNE SKUPNOSTI KOKARJE

Kokarski piskrci 
znova na Lazah
Jutri, 23. maja, bodo v KS Kokarje na priredi-

tvenem prostoru na Lazah nad Kokarjah za ne-
kaj ur obudili obrtniške spretnosti svojih predni-
kov, lončarjev. Lončarski praznik bodo krajani in 
vsi drugi, ki se jim želijo pridružiti, pričeli ob 9. 
uri zjutraj s pohodom po lončarski poti. Uradna 
otvoritev praznika se prične ob 12.30 na Lazah, 
tam bodo obiskovalce pričakale stojnice kmeč-
kih žena, lončarjev in ostalih domačih obrtni-
kov. Organizatorji pripravljajo še prikaz izdela-
ve kokarske opeke, lončarstvo Bahor pa lončar-
sko delavnico. Posebne pozornosti bodo dele-
žni starejši občani, ki se bodo razveselili pestre-
ga kulturnega programa. Zbrane bo zabaval an-
sambel Žarek, poskrbljeno bo tudi za pijačo in 
jedačo. V primeru dežja bo glavnina dogajanja 
potekala v gasilskem domu v Lačji vasi.

TG
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ODPLEŠI SVOJE SANJE Z MOJCO ŠTANCER

Od negotovih korakov do akrobatskih 
elementov

Plesna vaditeljica Mojca Štancer (z mikrofonom) je plesne korake 
poučevala od oktobra do aprila. (Foto: Marija Šukalo)

Otroci so izvedli zanimive koreografije, ki so navdušile številno občinstvo. 
(Foto: Marija Šukalo)

V mozirskem kulturnem domu 
so 8. maja oder »okupirali« vrtče-
vski otroci in osnovnošolci iz kra-
jev naše doline in širše. V zabav-
no-glasbenem nastopu so namreč 
»odplesali svoje sanje«. Četrto to-
vrstno srečanje je pripravila Moj-
ca Štancer, plesna učiteljica in ko-
reografinja. Staršem in ostalim obi-
skovalcem v nabito polni dvorani 
se je predstavilo več kot 150 ljubi-
teljev plesa.

Otroci od nekaj manj kot 
treh let in učenci do zaključ-
ka osnovne šole so obiskovali 
ure sproščanja, kjer so spozna-
li različne plesne korake in zvr-
sti plesa. Od oktobra do konca 
aprila so jih pridno vadili ob po-
moči mentorice Mojce. Nato so 
jih povezali v koreografijo, ki jih 
je posebej za njih pripravila nji-
hova učiteljica. 

Kaj vse so se naučili, so prika-

PEVSKE DELAVNICE OB KITARI NA LJUBNEM OB SAVINJI

Pesmi se učijo drug od drugega

Delavnic se udeležuje različno število otrok, ki z veseljem prepevajo in tudi zaplešejo v družbi Slavice 
Tesovnik. (Štefka Sem)

V ljubenskem kulturnem domu se vsak četr-
tek zbirajo otroci, ki v družbi Slavice Tesovnik in 
njene kitare prepevajo in plešejo. Glasbene uri-
ce s kitaro so namreč namenjene otrokom vseh 
starosti, ki uživajo v glasbi.

Število otrok, ki se zbirajo na delavnicah, ni 
vedno isto, je pa zato vzdušje vedno prijetno, je 
povedala Tesovnikova. Drug od drugega se na-
mreč učijo pesmic, sama pa jih zraven spremlja 
na kitaro. Prepevajo tako otroške kot ljudske pe-
smi, svoje znanje pa bodo prikazali na nastopu 
na Flosarskem balu.

Glasbene delavnice so že dale poseben rezul-
tat. Drugošolka Kaja Kolenc se je tako navduši-
la nad igranjem kitare, da se je na delavnicah v 
družbi sestrice Pike in prijatelja Nika Ivanuše že 
pojavila s svojo kitaro in tudi že začetnim zna-
njem igranja. Medse bodo radi sprejeli še druge 
otroke, ki jih te dejavnosti veselijo.

Štefka Sem

zali v poldrugi uri plesa. Tako je bi-
lo mogoče videti najmlajše, ki se s 
plesom šele spoznavajo, in vse do 
petnajstletnikov, ki obvladajo raz-

lične akrobatske elemente. Doga-
janje na odru so popestrili mladi 
glasbeniki.

Marija Šukalo
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KOMISIJA ZA ODLIKOVANJA, PRIZNANJA IN NAGRADE

Občina Nazarje je skladno z določili 9. člena Odloka o priznanjih Ob-
čine Nazarje na spletni strani Občine Nazarje (www.nazarje.si) in na 
oglasni deski občine objavila javni razpis za zbiranje predlogov za po-
delitev občinskih priznanj za leto 2015. Na podlagi objavljenega razpi-
sa objavljamo še:

POZIV ZA ZBIRANJE PREDLOGOV ZA PODELITEV 
PRIZNANJ OBČINE NAZARJE ZA LETO 2015

1. Razpisuje se zbiranje predlogov za podelitev naslednjih priznanj 
Občine Nazarje za leto 2015:

- naziv častnega občana Občine Nazarje
- podelitev zlatega grba Občine Nazarje
- podelitev srebrnega grba Občine Nazarje
- podelitev bronastega grba Občine Nazarje
- podelitev kristalnega grba Občine Nazarje
2. Pobude za podelitev priznanj in nagrad se zbirajo na podlagi pre-

dlogov posameznih občanov, skupin, gospodarskih družb, zavodov, 
političnih in drugih organizacij ali skupnosti, društev ter organov lokal-
ne skupnosti. Predlogi za priznanja morajo biti obrazloženi in predlo-
ženi v pisni obliki. Celoten razpis si oglejte na spletni strani: www.na-
zarje.si.

3. O podelitvi posameznega priznanja odloči Občinski svet s skle-
pom na predlog Komisije za odlikovanje, priznanja in nagrade.

4. Priznanja bodo podeljena na slavnostni seji ob občinskem pra-
zniku.

5. Predloge pošljite najkasneje do 22. junija 2015 na naslov: Obči-
na  Nazarje, Komisija za odlikovanja, priznanja in nagrade, Savinjska 
cesta 4, 3331 Nazarje.

Predsednik: Bojan Štrukelj, l.r.

OSNOVNA ŠOLA FRANA KOCBEKA GORNJI GRAD

Mladi raziskovalci srebrni na območnem in bronasti 
na državnem nivoju

Jakob Rop, Tijana Krutil in Metka Vodušek (z leve) so se v svoji nalogi lotili 
teme o islamu in muslimanih. (Foto: Štefka Sem)

Trojica mladih raziskovalcev z 
gornjegrajske osnovne šole Metka 
Vodušek, Jakob Rop in Tijana Krutil 
so se s pomočjo mentorice Dušan-
ke Colnar prijavili na regijsko tek-
movanje mladih raziskovalcev, kjer 
so za svojo nalogo prejeli srebrno 
priznanje, na državnem tekmova-
nju pa bronasto.

Lotili so se pereče teme dana-
šnjega časa, islama in pripravi-
li raziskovalno nalogo z naslovom 
Islamska država in odnos zaho-
dnega sveta do muslimanov. Za to 
temo so se odločili, ker so ob spre-
mljanju novic vse pogosteje sliša-
li za delovanje različnih skrajnežev 
in skupin.

V raziskovalni nalogi so se po-
svetili vzrokom za nastanek Is-
lamske države in posledice nje-
nega vojaškega delovanja v Siri-
ji in Iraku. Zanimalo jih je, kakšno 
mnenje imajo o tem njihovi sovr-
stniki in starši. Z anketo so razi-
skali odnos anketirancev do isla-
ma in do muslimanov, pogovarja-
li so se z osebo, ki je prestopila v 
islamsko vero. Veliko so o tej temi 
izvedeli od ravnatelja ene od lju-
bljanskih šol, kjer sta med učen-
ci kar dve tretjini muslimanov. Pri-
pravili so tudi okroglo mizo, na ka-
teri so predstavili svoja spoznanja 
in ugotovitve.

Štefka Sem

STRELSKI KLUB MENINA

Tekmovanje s pištolo in 
revolverjem

Najboljši strelci tekmovanja (Fotodokumentacija SK Menina)

Gornjegrajski strelci kluba Me-
nina so v začetku maja organizi-
rali strelsko tekmo z revolverjem 
in pištolo malega in velikega kali-
bra na 25 metrov. Tekma je pote-
kala na strelišču v Zagradišču. S 
pištolo malega kalibra je najbolj-
ši rezultat dosegel Milan Hrovat 
(170 krogov), drugo mesto je do-
segel Milko Veršec (164) in tretje 

Ciril Kolar (162). 
Z revolverjem velikega kalibra je 

zmago ponovil Milan Hrovat (166), 
drugi je bil Milan Sekulič (158), tre-
tji Milko Veršec (151). V kategoriji 
pištola veliki kaliber je najboljši re-
zultat dosegel Milan Sekulič (163), 
drugi je bil Boštjan Kukovič (156) 
in tretji Milan Hrovat (149).

ŠS

Naročniki Savinjskih novic imajo 
15% POPUST pri objavah zahval in čestitk.
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KOLESAR ERIK ROSENSTEIN 

»Sam sebi si na tekmovanjih največji konkurent«
Letošnji junak Dirke okrog Slovenije Erik Rosenstein je vzljubil ko-

lesarstvo pred dvajsetimi leti, ko je bil še srednješolec. Njegov prvi 
vzornik je bil Slavko Bric, katerega nasveti so bili neprecenljivi, po za-
četku uspešne kariere ultramaratonskega kolesarja je bil njegov vzor-
nik Jure Robič. Z zmago na Dirki okrog Slovenije in zmago za pokal Ju-
reta Robiča je dosegel svoj zadnji kolesarski cilj in se poslavlja od ul-
tramaratonskih dirk. To pa ne pomeni, da bo kolo pospravil, saj bo še 
naprej ostalo del njegovega življenja.

- Kakšni so bili prvi občutki po 
prihodu na cilj v Postojni?

Občutek po zmagi je bil lep, am-
pak mislim, da še sedaj nisem či-
sto dojel, kaj sem dosegel. Bilo je 
vredno vsega truda, odrekanja, kaj-
ti na dirko sem šel s ciljem na zma-

go, o kakšni drugi uvrstitvi sploh ni-
sem razmišljal, čeprav se lahko v 
dveh dneh pripeti marsikaj. Celo-
tna dirka, vse je šlo po planu in vse 
skupaj je nepozabno.

- Pa je bila tekma res zadnja, kot 
ste napovedali že prej?

Mislim, da sem na DOS-u dose-
gel vse, kar sem lahko. Kot prvi tek-
movalec sem hkrati osvojil lovoriki, 
tako zmago kot to, da sem bil naj-
hitrejši na vzponu na Vršič, sedaj 
bom prepustil drugim, da me po-
skušajo premagati. Bom pa še ve-
dno kolesaril in tekmoval na krajših 
dirkah po Sloveniji. Od raznih orga-
nizacij prejemam tudi prošnje za 
sodelovanje na prireditvah.

- Na šestem DOS-u ste imeli že 
veliko izkušenj s tem tekmova-
njem, tudi vaša ekipa je že vpelja-
na. Koliko je to vplivalo na vašo sa-
mozavest pred dirko?

Od ekipe je odvisno veliko. Mi 
smo bili že zelo vpeljani in ekipa 
je svoj del opravila fenomenalno. 
Vsi smo prijatelji in športniki. Vsi tri-
je so točno vedeli, kdaj potrebujem 
spodbudo, kdaj umirjeno besedo. 
Vodja ekipe je bil Gorazd Šuligoj, ki 

je triatlonec, Miha Slatinšek je tudi 
že tekmoval na DOS-u, Sebastjan 
Andrejc pa je gorski kolesar. 

Sama logistika za tekmo je ob-
sežen zalogaj, zato nam je bilo ve-
liko lažje kot kakšnim začetnikom. 
Verjamem pa, da so bili na cilju 
prav tako utrujeni kot jaz. Ni se lah-
ko dva dni voziti za kolesarjem 30 
kilometrov na uro, pa v klance in 
sploh po klancih navzdol, ko sem 
dosegel tudi sto kilometrov na uro.

Njihovo delo je točno razdeljeno 
in vsak je vedno vedel, kaj mora na-
rediti. Je pa ekipa tudi tista, ki me 
je spodbujala, ko je prišla kriza, ko 
sem postal zaspan. Bili so odlični 
motivatorji in gre jim velika zahvala 
za zmago. Predvsem Slatinšek je 
bil tisti, ki me je znal dati v višjo br-
zino, če ne drugače, tudi s šalami.

- Tudi vaši navijači so poglav-
je zase, pozna jih vsa Slovenija, 
ko ob cesti čakajo v oranžnih ma-

jicah z napisom Erik Team. Pred le-
ti vam je žena Tinkara celo organi-
zirala ognjemet, v cilju pa so vas 
vedno razveselili s pesmijo. Bi šlo 
brez njih?

Moja mami je organizatorka na-
vijačev in vedno pripravi kakšno 
presenečenje. Letos so bile to eno-
tne majice. Navijači so kot del eki-
pe, dajejo moč, motivacijo, vsake-
ga ob poti sem se razveselil in za-
to sva letos z ženo vse, ki so me pri-
čakali v Postojni, obdarila z meda-
ljami. Prav gotovo so si jih zaslužili. 

Žena Tinkara pa nasploh nosi 
veliko zaslug, vedno me podpira 
na tekmovanjih. Res ne verjamem, 
da je še kdo drug imel ognjemet za 
spodbudo. Letos me je presenetila, 
ko me je z otrokoma čakala na eni 
od časovnih postaj. Otroka sta bi-
la na kolesih in takšne podobe so 
me gnale naprej. Nič ni bilo pre-
senetljivega, če kdo od domačih 
ali članov ekipe teče v kakšen kla-
nec z mano. Tudi kolesarji se radi 
pridružijo, ampak morajo po pravi-
lih voziti za avtomobilom. So pa le-
tos mnogi med potjo zapeljali blizu 
mene, da so lahko posneli »selfija«, 
česar prej ni bilo.

- Med tekmo niste zatisnili oče-
sa, dva dni ste bili nenehno na ko-
lesu. Kako poteka prehranjeva-
nje na kolesu in kaj po dirki naj-
bolj boli?

Jedel sem veliko, predvsem 
energijske ploščice, sendviče in riž. 
Ekipa me je hranila iz avta tako, da 
sem samo prijel in pojedel. Prave-
ga obroka pa dva dni ni bilo. Po dir-

Erik Rosenstein in spremljevalna ekipa na gorenjskem klancu 
(Foto: Štefka Sem)

Erik Rosenstein (Foto: Štefka Sem)

ki boli vse kakšna dva dni, najhujši 
pa so mravljinci v prstih rok in nog. 
Da nadomestiš spanec, potrebuješ 
kar nekaj časa. Predvsem je pro-
blem, ko te po takšnem uspehu vsi 
želijo imeti zase. Po kakšnih dveh 
tednih se regeneriram in vse je po-
novno normalno. Dvoletne pripra-
ve so se obrestovale in imel sem 
manj težav med samo dirko kot na 
preteklih. Veliko poudarka sem na-
mreč dal na preventivne terapije.

- Zanimivih dogodkov na tekmo-
vanju ni manjkalo, kaj se vam je 
najbolj vtisnilo v spomin?

Za zmago za kralja Vršiča sem 
se moral peljati kar pod žlico ba-
gerja, ki je stal na cesti zaradi del. 
Še posebej sem bil vesel spodbude 
direktorja dirke Andreja Berginca in 
enega od sodnikov, ki sta me celo-
ten vzpon na Vršič spodbujala in 
po njuni zaslugi sem dosegel naj-
boljši čas. Prav gotovo pa sem se 
med potjo večkrat spomnil na Ro-
biča, s katerim sva bila dobra prija-
telja in mi je na začetku veliko sve-
toval. Bil je pravi športnik in prijatelj, 
družila pa naju je tudi skupna izku-
šnja Dirke po Ameriki.

- Kolesarstvo še ostaja del vaše-
ga življenja. Bo sedaj več časa tu-
di za družino?

Prav gotovo. Z otrokoma Tine-
tom in Trine moramo veliko nado-
knaditi, med drugimi narediti vetr-
nico pa lok, skupaj moramo tudi 
na kolo, več časa bo ostalo tudi za 
ženo in skupne hobije.

Štefka Sem
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ROKOMETNI KLUB NAZARJE

Pogumno slovo od domačih navijačev

Končno tretje mesto v 1. B DRL je lep uspeh nazarskih rokometašic. 
(Fotodokumentacija: Roman Mežnar)

Nazarske rokometašice so osvojile končno 
tretje mesto v 1. B DRL. Boj za drugo mesto so 
izgubile proti ŽRK Brežice, ki se je v končnici iz-
kazala kot zelo kompaktna ekipa. Nazarčanke 
so 5. maja odigrale zadnjo tekmo v domači dvo-
rani in izgubile proti prvakinjam ŠD Jadran Blue-
marine Hrpelje – Kozina.

Tekma 5. maja ni imela pravega tekmovalne-
ga naboja, saj so gostje že pred časom osvoji-
le prvo mesto, drugo mesto so Nazarčanke do-
končno izgubile 24. aprila v Brežicah. Brežičan-
ke so bile boljše (32:28) in potrdile izvrstno for-
mo v končnici prvenstva, v kateri so izgubile 
zgolj zadnjo tekmo proti prvakinjam.

Kljub nepomembnosti tekme so nazarske ro-
kometašice želele na zadnji domači tekmi v se-
zoni pustiti dober vtis. Na začetku so proti prva-
kinjam ŠD Jadran Bluemarine Hrpelje – Kozi-
na hitro povedle za pet golov in jih presenetile 
z odlično igro v obrambi ter dobro realizacijo v 
napadu. Prednosti niso zmogle obdržati, saj je 
ekipa iz Kozine izkoristila sleherno napako do-
mačink in jih kaznovala s hitrimi protinapadi. V 
prvem polčasu se je poškodovala Tia Prašnikar, 
kar se je poznalo v igri.

V nadaljevanju so se nazarske članice bori-
le in ostajale v koraku z nasprotnicami. Ključ-
ne so bile izključitve, saj so zaradi teh ostale 
brez dveh nosilk igre, Sandre Melavc in Kar-
men Gaber. Odgovornost so prevzele mlajše 
igralke in odigrale tekmo do konca ob pomo-

či ostalih starejših članic. Pustile so dober vtis, 
saj so kljub vsem težavam izgubile z najmanj-
šo gol razliko v tej sezoni proti ekipi iz Kozine, 
ki bo naslednje leto zaigrala v najmočnejši žen-
ski državni rokometni ligi.

Roman Mežnar

NARAVOVARSTVENA ZVEZA SMREKOVEC

Zadovoljni z izsledki očiščevalne 
akcije

Člani Planinskega društva Ljubno ob Savinji so pregledali in čistili planinsko pot iz Rastk, čez 
Pinturijevo do koče na Smrekovcu.

Člani planinskih društev iz Črne na Koroškem, 
Šoštanja, Velenja in Ljubnega ob Savinji so v so-
boto, 9. maja, po treh letih izvedli očiščevalno 
akcijo Naravovarstvene zveze Smrekovec. Oči-
stili so poti, ki vodijo na Smrekovec in bližnjo 
okolico doma na Smrekovcu. 

Na akciji je sodelovalo 41 udeležencev. Lju-
benci so pregledali in čistili planinsko pot iz 

Rastk, čez Pinturijevo do koče na Smrekovcu. 
Ugotovili so, da na sami poti ni bilo veliko smeti, 
več so jih pobrali okoli koče na Smrekovcu.

Sama akcija je bila tudi prijetno druženje s pla-
ninskimi prijatelji. Na koncu je predsednik Naravo-
varstvene zveze Smrekovec Jože Melanšek pov-
zel, da je smeti danes veliko manj kot v preteklosti.

Ana Žehelj

7. golažijada 
pred vrati

Na zadnjo majsko soboto bo na mozirskem 
sejmišču zopet živo, saj bo že sedmo leto zapo-
vrstjo zabrbotalo in zadišalo iz kuharskih kotličk-
ov. Člani društva Pust Mozirski organizirajo dru-
ženje kuharskih mojstrov, ki se bodo pomerili v 
kuhanju golaža. 

Na sejmišču bo zopet kuhalo okoli 50 ekip bolj 
ali manj ljubiteljskih kuharjev od blizu in daleč. 
Skupno jim bo iskanje skrivnih sestavin in ravno 
v pravih količinah odmerjenih količin dodatkov k 
svojemu golažu. Z njim bodo nato poskusili pre-
pričati člane ocenjevalne komisije, da je ravno nji-
hov izdelek najboljši in najbolj okusen. Tudi tokrat 
bo komisija ocenjevala opremljenost kuharskih 
kotičkov in budno bdela nad postopki priprave. 
Ob koncu pa za razvajanjem brbončic poskusi-
la poiskati tisti najboljši okus, ki bo zmagovalcem 
prinesel naziv golaž mojster 2015. 

V preteklem letu je ta naziv odnesla ekipa iz Ve-
lenja, kar domačinom ni bilo najbolj po godu in 
verjeti gre, da se bodo domače ekipe, ki jih bo le-
tos rekordno število, še bolj potrudile za zmago. 
Ob prijetnih vonjavah in okusih bo veselo tudi na 
prireditvenem odru. Z njega se bodo ves čas ogla-
šali glasbeni sestavi, ki bodo poskrbeli za prijetne 
zvoke, ob katerih se bo mogoče zavrteti. 

Benjamin Kanjir
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KOLESARSTVO

Golte bodo 
ponovno gostile 

najboljše 
amaterske 
kolesarje 

Zadnja majska nedelja je rezervirana za kole-
sarski Vzpon na Golte, na katerem se bodo po-
merili najboljši amaterski kolesarji v državi. Tek-
ma šteje za pokal Slovenije, lahko se je udele-
žijo tudi rekreativni kolesarji brez klubov. Ker ta 
vzpon velja za enega bolj atraktivnih, organiza-
torji verjamejo, da bo tudi letos privabil veliko ko-
lesarjev in navijačev, ki bodo spodbujali tekmo-
valce ob progi. 

Start bo ob 10. uri iz Mozirja. Pred kolesarji je 
13 km vzpona – od letečega starta do cilja pri 
Alpskem vrtu z višinsko razliko 975 m. Najbolj 
strm del trase je zadnji odsek tik pred ciljem, kjer 
se naklon povzpne nad 20 odstotkov. Prav za-
dnji del zna tudi letos odločati o najhitrejšem ko-
lesarju oziroma najhitrejši kolesarki. Lani sta bi-
la to Marjan Jauk v absolutni moški konkurenci 
s časom 40:58 in Ajda Opeka med ženskami s 
časom 50:11.

ŠS

Na osvobojenem ozemlju Zgornje Savinjske doline leta 1944 so po več kot treh letih ponemčevanja 
otroci med drugo svetovno vojno spet imeli pouk v maternem jeziku, saj je prva partizanska šola 
začela delovati že maja 1944 v Solčavi, kasneje pa se je partizansko šolstvo razmahnilo po vseh 

krajih v Zgornji Savinjski dolini. Pestro je bilo tudi kulturno življenje, od različnih razstav, predstav 
in proslav do množičnih prireditev in zborovanj. Na fotografiji je nogometno moštvo 14. divizije na 

Ljubnem ob Savinji. (Fotodokumentacija Muzej novejše zgodovine Celje)

Zgornja Savinjska dolina nekoč in 
danes

Danes so hiše in kapelica poleg nogometnega igrišča na Forštu lepo obnovljene in so ohranile svoje 
prvotne razpoznavne značilnosti. (Foto: IS)

Srebrna plaketa ZZB NOB 
Slovenije podeljena Osnovni šoli 

Frana Kocbeka Gornji Grad ...

Utvara bi namreč bila misliti, da je prejeto 
priznanje samoumevno in rezultat rutinskega 
dela. Zasluga za vse zgoraj naštete dejavnosti 
so v mentorstvu, zgledu, priložnostih in sodelo-
vanju z interesno skupino, v kateri najdeš vse-
bino in smisel, ki združuje. Učenci so soudele-
ženci, nagovorjeni, povabljeni k sodelovanju, 
seznanjeni z zgodovinskimi osnovami in dej-

stvi ter prepričanji, ki naj bi privlačila, navduši-
la in motivirala. Potem pa se odzovejo, kolikor 
jih je volja, kakor jih je na to pripravilo domače 
okolje in na način, ki ga zmorejo. Učitelj/men-
tor pa je tisti, ki mora za take priložnosti poskr-
beti, jih nenehno ponujati, opominjati, spodbu-
jati in ustvarjati priložnosti za srečevanje s te-
mi vsebinami. 

... za predano in uspešno utrjevanje zgodovin-
ske resnice, vrednot in dosežkov NOB slovenske-
ga naroda, spoštovanje žrtev in ohranjanje kul-
turne dediščine NOB ter vključevanje mladih ro-
dov v uresničevanje programskih nalog Zveze. 

Tako piše na plaketi, ki smo jo skupaj s srebr-
no značko kot edina šola v dolini prejeli na slove-
snosti ob praznovanju spomina na začetek boja 
proti okupatorju v Mozirju. Tega priznanja smo 
iskreno veseli, čeprav ne odmeva tako, kot od-
mevajo kakšni športni dosežki ali priznanja za 
delo kje drugje. Dandanes je namreč zelo težko 
presoditi, kaj naj bi človek delal, da bi bil opažen, 
katera področja so sploh pomembna in mno-
žično priznana, za kakšne vrste dejavnost lah-
ko dobiš priznanje in kje je še sploh kaj vredno 
tvoje sodelovanje.

Kot poznavalki dogajanja na šoli in v najve-
čjem delu tudi izvajalki dogodkov, ki se navezu-
jejo na NOB in našo t. i. polpreteklo zgodovino, 
sva podpisani skupaj s kolektivom izjemno po-
čaščeni, da smo s strani organizacije, kot je ZZB 
NOB Slovenije oz. borčevskih organizacij na-
še doline, doživeli tako lepo javno priznanje za 
opravljeno delo. 
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(Foto: 
MŠ)

IZ POLICIJSKE BELEŽNICE

• ZAPELJAL Z VOZIŠČA
Mozirje: 12. maja v jutranjih urah je voznik osebnega avto-

mobila vozil v smeri iz Mozirja proti Nazarjam. V rahlem levem 
ovinku je peljal preblizu desnemu robu vozišča, zaradi česar 
je zapeljal z vozišča in trčil v varnostno ograjo. Posredovali so 
gasilci PGD Nazarje, ki so na poškodovanem kombiniranem 
vozilu odklopili akumulator, posuli oljni madež z vpojnim sred-
stvom, nudili pomoč cestnemu podjetju ter policiji pri usmer-
janju prometa.

• ZAGOREL TRAKTOR
Gornji Grad: 13. maja pred deseto uro zvečer je na Spodnjem 

trgu v Gornjem Gradu iz neznanega vzroka zagorel traktor. Po-
sredovali so gasilci PGD Bočna, Gornji Grad in Nova Štifta, ki so 
pogasili požar.

• PO DENAR, V GAJ PA NE
Mozirje: V noči na 15. maj je neznani storilec vlomil v leseni 

objekt za prodajo vstopnic pred Mozirskim gajem. Iz notranjo-
sti je ukradel menjalni denar. Nastala je materialna škoda v vi-
šini okoli 500 evrov.

• PLANINKA SI JE ZLOMILA GLEŽENJ
Okrešelj: 17. maja zjutraj si je v planinskem domu na Okrešlju 

planinka zlomila gleženj. Reševalci celjske postaje Gorske reše-
valne zveze Slovenije (GRZS) so poškodovano oskrbeli do priho-
da reševalne ekipe s policijskim helikopterjem, ki jo je prepeljal v 
Univerzitetni klinični center Ljubljana.

• NESREČA S ŠTIRIKOLESNIKOM
Robanov kot: 18. maja ob 8.30 uri se je v Robanovem kotu 

pri vožnji s štirikolesnikom izredno hudo poškodoval 31-letni vo-
znik, ki je med snemanjem videospota zapeljal čez škarpo in se 
prevrnil. Reševalci nujne medicinske pomoči (NPM) so ga na 
kraju oskrbeli in predali reševalcem helikopterske NPM ter po-
sadki s helikopterjem letalske policijske enote, ki so ga prepeljali 
v UKC Ljubljana. Gasilci PGD Solčava so zavarovali kraj pristan-
ka policijskega helikopterja.

• TATVINA ŠTIRIVRETENSKEGA OBRAČALNIKA
Šmiklavž: 18. maja so policisti v Šmiklavžu obravnavali tatvi-

no štirivretenskega obračalnika, znamke SIP Šempeter, rdeče 
barve. Obračalnik je bil parkiran pod kozolcem ob stanovanjski 
hiši. Lastnika je tat oškodoval za okoli tisoč evrov.

(Fotodokumentacija PGD Nazarje)

Mladi so v teh časih precej ne-
gotovi, kar zadeva pogled in mne-
nja na polpreteklo zgodovino. Raz-
dvojeni, dvomljivci, nezainteresira-
ni, apatični. Take s(m)o jih naredi-
li preko peripetij in prerekanj povoj-
nih generacij. Zamajali s(m)o jim 
še tisto malo pripadnosti in eno-
tnosti, ki jo je ponujala država, vze-
li s(m)o jim priložnosti za krepitev 
solidarnosti, vzajemnosti in pozitiv-
ne soodvisnosti v družbi.

Pravzaprav sploh ni enostav-
no ohranjati, spodbujati, usmerja-
ti in podoživljati sporočil, vrednot 
in zapuščine časa, kot je čas NOB-
-ja. Zadnja leta je (bil) prav ta čas 
vse prepogosto predmet polemik, 
povod za neprimerne izjave, šika-
niranje in opredelitve, ki so (bile) 
vse prej kot državotvorne in pove-
zujoče.

Zato se včasih tudi mi, vzgo-
jitelji in prenašalci zgodovinskih 
znanj, vprašamo, ali res pozna-
mo tisto pravo zgodovinsko resni-
co, za katero lahko stojimo, ali še 
štejejo enake vrednote, kot so bi-
le v času NOB-ja največ vredne, ali 
se sploh zavedamo, kaj so tisti pra-
vi dosežki, ki so bili plačani z žrtva-
mi iz vrst našega naroda? Ob toli-
kih različnih interpretacijah in vre-
dnotenju tega zgodovinskega ob-
dobja se vsakomur, ki časov NOB 
ni preživel na lastni koži, prav lahko 
zamajejo prepričanja in zameglijo 
prave slike. Ljudi, ki so še žive priče 
tega časa, pa je vse manj in vse tiš-
ji postajajo. Zato jih zlahka pregla-
sijo kričači neresnic in teptalci člo-
veških vrednot.

Kljub vsemu se na naši šoli res 
trudimo ponujati priložnosti, pri 
katerih krepimo spoštovanje do 
minulih časov, žrtev, dogodkov, 
odločitev in dejanj, ki so dokaza-
no vplivala na pozitiven razvoj na-

rodne zavesti, patriotizma in na-
predka slovenske državnosti. V ta 
namen se učenci vsako leto sre-
čujejo s še živimi pričami doga-
janja med II. svetovno vojno. Ta-
ko pobliže spoznavajo svoje so-
krajane, zaslužne ljudi s posebni-
mi življenjskimi zgodbami, ki jih je 
krojila zgodovina. Zaradi vseh iz-
jemnih ljudi, ki so vseskozi preda-
no verjeli v sporočila in zapuščino 
NOB-ja, se je ohranilo dostojno ve-
liko dogodkov, obeležij, spominov, 
dejstev, ki so nedvoumna in stabil-
na tudi še danes.

Da bi čas našega NOB-ja ustre-
zno vrednotili in ohranjali v naro-
dnem spominu, pravzaprav ne po-
trebujemo nič drugega, kot prepro-
sto spoštovanje do minulih časov, 
do lastnega naroda in do domovi-
ne. Nikoli ne bomo zmogli in zna-
li opredeliti, kdo je bil na bolj pravi 
strani v tistih časih, kdo se je boril v 
bolj pravih vrstah in kdo ima večje 
zasluge za izid druge svetovne voj-
ne. Nikoli! Ker tudi ni in nikoli več ne 
bo situacij, kot so bile tedaj, teda-
njih možnosti in potreb in nikoli več 
ne bo istih ljudi. 

Zato v letu, ko obeležujemo 70 
let konca druge svetovne vojne, 
začnimo gledati na čas NOB-ja kot 
na izjemno pomemben čas, ki je 
brezpogojno del slovenske naro-
dne zgodovine, ki je združeval in 
usmerjal narodno zavest in nam 
ponuja neprecenljivo zgodovinsko 
izkušnjo. Preprosto spoštujmo tisti 
čas, takratne ljudi, predanost in nji-
hov neverjetni pogum. Samo spo-
štujmo, se spominjajmo, pripove-
dujmo, obujajmo in ohranjajmo 
pozitivna sporočila.

Tako delamo mi na naši šoli in 
opazili ste nas. Hvala!

Lilijana Bele in Bojana Zupanc
OŠ Frana Kocbeka Gornji Grad
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Za razvedrilo

SALAMIJADA V SPODNJIH KRAŠAH
Savinjski želodec Alfonza Zupančiča je bil 

letos na salamijadi v Spodnjih Krašah najbo-
lje ocenjen. Zupančič, po domače Remic, je 
za nagrado prejel prehodni pokal, ki je prišel 
prav tudi za nazdravljanje. Proizvajalec odlič-
nih mesnin pa je potožil nad pokalom, da ne 
tesni najbolje, saj mu je rujna kapljica poleg po 
grlu stekla tudi za rokav.

PETEK 13., ENKRAT IN NIKOLI VEČ
Jože Remšak – Zotler (amaterski igralec Kul-

turnega društva Gornji Grad) je v vlogi Jurčiče-
vega Krjavlja pred časom prepričal gornjegraj-
ske osnovnošolce, da hudič res obstaja, par-
don, je obstajal. Podoživeto ga je presekal na 
dva dela, če v sveti ihti ne celo na tri. Če bi ga 
hollywoodski iskalci talentov odkrili za igranje v 
filmu Petek 13., bi Zotler že v prvem delu pokon-
čal nepridiprava za vse večne čase in bi potem 
ne mogel strašiti v naslednjih enajstih filmih.

ZMAGOVALNI DVOJEC
Eriku Rosensteinu, zmagovalcu DOS-a, so Re-

čičani pripravili sprejem po velikem uspehu. Na 
prizorišče ga je pripeljal Marjan Šinkar, njegov 
bodoči partner v dvojicah. V skrbi, da se ne bi 
utrudil, ga je naložil na kolo in mu razložil svoje 
plane za skupno dirko. Erik bo vozil prvi od starta 
do cilja, tam ga bo pričakal sotekmovalec, da bo-
sta delila breme medijske pozornosti. Omenjena 
dirka se bo odvijala že konec meseca, zato bodo 
priprave stekle takoj in bodo zelo intenzivne. Vse 
skupaj bodo dnevno spremljali mediji, najboljša 
informacija pa je prišla s strani državne televizije, 
da bo Dirko okrog Rečice prenašala v živo.

(Foto: ŠS)

(Foto: ŠS)

(Foto: BR)
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Križanka, Ljudje in dogodki

KUPON za brezplačni mali oglas do 10 besed v 22. številki SN

2015

Ime in priimek:

Naslov: 

Vsebina oglasa (do 10 besed):

S takimi posušenimi vejami iglavcev pozdravljajo »cvetlična« korita 
domačine in goste na mostu ob vhodu na Ljubno ob Savinji. Zarjavel 
zimski aranžma ne pripomore k ugledu kraja, je pa dober odsev sta-
nja cest tudi v kakšnem centru druge občine v dolini. Menda pride Se-
verina v teh dneh na ogled, v kakšnem kraju bo imela nastop na Flos-
festu in si mogoče utrga »rožico« za spomin ter si zapoje tisto zimzele-
no Trava zelena.

IS

(Foto: IS)

BODICA TEDNABODICA TEDNA
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Petek,
22. maj

ob 9.00 in 11.00. Dom kulture Nazarje
Baletna predstava Pepelka
ob 9.00. Zavod RUJ Nazarje
Dan odprtih vrat centra za izobraževanje, 
usposabljanje in rehabilitacijo 
ob 10.00. CSU Nazarje
Delavnica Okvirji iz narave
ob 18.00. Center Rinka Solčava
Odprtje razstave lesenih izdelkov
ob 20.00. Fašunova hiša na Ljubnem ob Savinji
Večer glasbe in poezije Slavice Tesovnik

Sobota,
23. maj

ob 9.00. Solčava
Pohod do najdebelejšega macesna v Sloveniji
ob 9.00. ŠRC Laze pri Kokarjah
Pohod po lončarski poti Kokarski klobuk
ob 9.00. ŠRC Račnek v Šmartnem ob Dreti
Športno-družabna akcija Veter v laseh
ob 9.30. CDM Rečica ob Savinji
Igrajmo se z Aljo - Sobotne delavnice za otroke
ob 10.00. Športni park Mozirje
Nogometna tekma ND Mozirje : NK Šampion B (SC/MD)
ob 10.00. Solčava
Delavnice za otroke Zeliščni vrt in zdravilne zeli
ob 12.30. ŠRC Laze pri Kokarjah
Lončarski sejem, delavnice za otroke ...
ob 14.00. ŠRC Laze pri Kokarjah
Kulturno zabavni program
ob 15.00. Solčava
Voden sprehod do starodavne Solčavske tise
ob 17.00. Športni park Mozirje
Nogometna tekma ND Mozirje : NK Zreče (člani)
ob 17.00. Center Rinka Solčava
Odprtje stalne razstave Zgodbe zapisane v kamnu
ob 20.00. Kulturni dom Ljubno ob Savinji
Gledališka predstava Angel varuh ali kdo je g. Schafler
ob 20.00. Solčava
Večer pripovedovanja zgodb ob ognju

Nedelja, 
24. maj

ob 9.00. Logarska dolina
Voden sprehod po krajinskem parku Logarska dolina
ob 10.00. Športni park Mozirje
Nogometna tekma ND Mozirje : NK Zreče (ml. dečki)
ob 11.00. Solčava
Predstavitev lesenih izdelkov in dela z lesom, tekmova-
nje z lesenimi igrami, zabava z domačimi muzikanti ...
ob 15.00. Solčava
Koncert skupine Kvatropirci

Sreda,
27. maj

ob 17.00. CDM Rečica ob Savinji
Ura pravljic za otroke
ob 18.00 in 20.00. Muzej Vrbovec Nazarje
Gledališka predstava Z lesom v svet
bo 19.00. Knjižnica Mozirje
Otvoritev razstave poljudno znanstvenih ilustracij 
slikarja Žarka Vrezca

Četrtek,
28. maj

ob 10.00. CDM Rečica ob Savinji
Brezplačna arhitekturna svetovalnica
ob 17.00. Kulturni dom Ljubno ob Savinji
Pevske delavnice ob kitari
ob 18.00. CDM Rečica ob Savinji
Svetovalnica za demenco

Napovednik, Mali oglasi, Oglasi

MORDA STE ISKALI PRAV TONapovednik dogodkov

◊	KMETJE,	GOZDARJI
Gradimo gozdne vlake brez miniranja. Opravljamo tudi vsa osta-
la dela s strojno mehanizacijo ter kiper prevoze. Kvalitetno in po-
ceni; Brlec Franc 041/606-376.
GP Pirc d.o.o., Krnica 50, 3334 Luče.

◊	OGREVANJE	in	VODOVOD
Kotli na biomaso, toplotne črpalke, solarni sistemi, adaptacije 
kopalnic. GSM 040/750-552.

Robert Bevc s.p., Rore 5, 3342 Gornji Grad.

◊	ŠIVILJSTVO	ŽANA	
Šivanje po meri, kostimi, srajce, hlače in razna popravila (menja-
va zadrg, krajšanje, ožanje). Gsm 041/498-943. 

Oblak Z. Barbara s.p. Ljubija 88, 3330 Mozirje.

◊	LASTNIKI	GOZDOV	IN	VRTOV
Pomagamo vam pri sečnji, spravilu in odkupu lesa. Pomaga-
mo tudi pri urejanju vrtov in obžagamo drevesa na višini. Tel. št. 
040/830-093, polcnik.ml@gmail.com

Gozdarstvo in storitve, Jože Polčnik s.p.,  Kokarje 44, Nazarje.

◊	KLEPARSKA	DELA	V	GRADBENIŠTVU
Imamo 18 let delovnih izkušenj. Za naročilo do 1.6.2015 nudimo 
od 10 do 15 % popust. Gsm 051/716-044.

Dragutin Glamočanin s.p., Zadrečka cesta 21, Nazarje.

◊	IZDELUJEMO	PROJEKTNO	DOKUMENTACIJO
Izdelujemo projektno dokumentacijo za pridobitev gradbenega 
dovoljenja, dovoljena za izvedbo in uporabnega dovoljenja za 
vse vrste objektov, kakor tudi za odstranitev objekta in legaliza-
cijo. Gsm 041/764-315.

PRINTS d.o.o., Aškerčeva ulica 28, 3330 Mozirje.

ŽIVALI – PRODAM
Pujske in prašiče najboljše mesne 
pasme, možna dostava. Fišar; gsm 
041/619-372.
Prodam teličko lim., težko 120 kg, 
kupim bikca, starega 7 dni; gsm 
031/855-186.
Kravo čb s teličkom - prvo tele, in teli-
co sivko pred telitvijo prodam; gsm 
051/414-382.
Prodam mlade zajce za zakol ali na-
daljno rejo; gsm 040/684-008.
Prodam telico simentalko, staro 20 
mesecev, pašno in silažne bale; gsm 
041/466-720.
Prodam bikca čb, starega 7 dni, gsm; 
031/805-832.
Prodam prašiče, 100-120 kg, za na-
daljnjo rejo ali zakol, možna  dostava; 
gsm 041/561-893.

ŽIVALI – KUPIM
Kupim kravo, telico, bikca za zakol, 
dopitanje in teličke nad 100 kg; gsm 
031/533-745. 

VOZILA – PRODAM
Traktor zetor 5011. l. 1984 s kabino, 
3220 d. ur, brezhiben, cena 4.600 EUR; 
gsm 041/217-785.

VOZILA – KUPIM
Kupim traktor zetor, IMT, štore, univerzal, 
ter ostale traktorje; gsm 030/419-790.

DRUGO – PRODAM
Ugodno prodam sedežno garnituro 
in otroško posteljo; gsm 030/284-
699.
Prodam vrtni kozolec; gsm 041/606-
865. 
Prodam sušilec vihar; gsm 041/783-
489.
Prodam kardane za traktorske priključ-
ke in suha bukova drva; gsm 031/800-
852. 
Prodam grelnik master; gsm 041/664-
296.

DRUGO – ODDAM
Oddam kopalno kad (bano), malo ra-
bljeno, kotno; gsm 041/838-680.

NEPREMIČNINE
Oddam stanovanje na Ljubnem v blo-
ku; gsm 041/694-332.
Oddam hišo v okolici Nazarij; gsm 
041/783-696.
Poslovni prostor v centru Mozirja od-
dam; gsm 041/650-151.
V Sp. Krašah prodamo dva travnika, v 
izmeri 2 ha; gsm 051/364-174.
Manjše stanovanje v okolici Mozirja od-
dam; gsm 051/788-049.
V Ljubiji prodam 1.000 m2 zemljišča 
(sadje, njiva, klet); tel. št. 03/547-12-
67.
Njivo ali travnik kupim ali dolgoročno 
najamem; gsm 070/ 22-44-30.
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